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V tej šteVilki lAHkO PReBeRete:
• vabilo na božične in novoletne koncerte
• pogovor z županom
• osnovni podatki o občini Moravče
• vračilo vlaganj v javno telekomunikacijsko omrežje
• naša osnovna šola nas obvešča o svojem delu
• uporaba pirotehnike
• mladi moravški gasilci so državni prvaki
• v deželi opojnih trenutkov
• zlati lipov list
• mladi športniki
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2008



Obvestila

OBČINA MORAVČE
vabi

ABONMA, SEZONA 
2007/2008

Spoštovani ljubitelji komedij, 
obveščamo vas, da bo druga 
abonmajska predstava, gledališko 
delo PARLAMENTARKE, v izvedbi KUD 
Pirniče, na sporedu v Kulturnem domu, v 
nedeljo 13. januarja 2008 ob 19. uri.

Vljudno vabljeni!
Kaj pravijo predstavi Parlamentarke v KUD Pirniče:
Aristofanove Zborovalke, v naši priredbi naslovljene 
Parlamentarke, so utopična igra. 
Govorijo o izmišljenem sistemu, v katerem ženske 
prevzamejo oblast ter vzpostavijo nove družbene 
vrednote in pravila.
Zakaj uprizarjamo igro starogrškega komediografa 
Aristofana (res da v nekoliko prirejeni obliki) danes? Ali 
samo zato, ker velja njen avtor za največjega komedio-
grafa starega sveta? Ali pa morda vidimo v njegovem 
delu trdna oporišča, iz katerih se lahko posmejemo 
tudi današnjemu svetu?
Še to: tudi komedija s petjem ni naša izmišljotina. Ko-
medijo so peli že v Aristofanovih časih. Pa tudi vino je 
od nekdaj teklo tam, kjer so uprizarjali komedije!

Še vedno vabimo k vpisu abonmaja. 
Plačate za pet predstav, kolikor jih še 

ostaja v sezoni.

KUD Vrhpolje
vabi

na Novoletni koncert, 
ki bo v soboto, 29.12.2007, v dvorani GD Vrhpolje. 

Program bodo popestrili:
Tamburaški orkester Vrhpolje,

mladi tamburaši,
Stiški kvartet

dramska skupina.

Vsem občankam in občanom 
pa društvo KUD Vrhpolje želi veliko prijetnih 

trenutkov v letu, ki prihaja.

OBČINA MORAVČE
vabi

na tradicionalni 
novoletni koncert v 
Kulturni dom, v petek, 28. 
decembra 2007, ob 19. uri.
V programu bodo sodelovali:

gostja Alenka Gotar,• 
Pihalna godba Moravče,• 
Moški pevski zbor Tine Kos Moravče,• 
Ženska vokalna skupina ODA,• 
pianistki: Tina Strehar in Maja Urankar,• 
pevci: Matic Hrovat, Lenart Zajc, • 
Nastja Zajc,
Anja Zakošek – džez balet.• 

Ob 18. uri, uro pred novoletnim koncertom, 
bo v avli KD otvoritev razstave Vojke Vidovič, 
diplomirane pravnice, ki že od mladih let 
rada riše in slika. Njene najljubše teme so 
predvsem narava, zlasti gozdovi, jezera in 
morje v vseh letnih časih. Najraje se izraža 
v olju, dela pa tudi v gvašu, akvarelu in 
kredi.

Po koncertu bo v dvorani za zabavo s 
plesom skrbel ansambel Nagelj

Vljudno vabljeni!

VABILO
Komorni zbor Limbar iz Moravč vabi na 

tradicionalni božični koncert, ki bo v sredo, 
26. decembra ob 16. uri v cerkvi svetega 

Andreja pri Moravčah. 

VABILO

Lepo vabljeni na božični koncert, ki ga v torek, 
25.12.2007, ob 19. uri v cerkvi sv. Petra in Pavla na 

Vrhpoljah prireja Grajski oktet. 
Skupaj z gosti koncerta bomo z izvajanjem božičnih 
in sakralnih pesmi pripomogli k doživetju polnosti 

božičnega časa in vam tako polepšali božični večer. 
Poleg Grajskega okteta bodo nastopili tudi:

-Karel Žužek (violina)
-Peter Pirnat (tenor)

-Petra Pirnat (pianino)
-Nastja Osolnik (pianino)

Lepo vabljeni!

2 Novice iz Moravške doline



Novice iz Moravške doline december 2007, Letnik VIII, Številka 12.
Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine Moravče, ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat letno in ga prejemajo vsa 
gospodinjstva v občini brezplačno. Sedež in naslov uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 7231229.
Izdajateljski svet: Martin Rebolj (predsednik), Franc Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, Roman Novak, Janez Vidic. 
E-poštni naslov moravske.novice@moravce.si. Namestnica odgovornega urednika: Vojka Rebolj.
Uredniški odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko,Tanja Ravnikar, Maja Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček Cigula, Nada 
Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane v razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 374. Priprava za tisk: Studio 
L.A. Andrej Lombar s.p.. Tisk: Tiskarna Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 25. januarja 2008. Vaše prispevke pričakujemo do 11. januarja 2008.

Spoštovane bralke in bralci!
Zadnja številka letnika 2007 je pred vami. Izdali 
smo dodatno številko, a nam vseeno ni uspelo ob-
javiti vsega, kar ste nam poslali in tudi vsega tistega 
ne, kar smo sami pripravili. 
Iz vsebine:
Veseli smo, da vam lahko predstavljamo občinske 
in osnovnošolske novice. Predstavljamo mlade 
moravške gasilce – državne prvake. V veselem de-
cembru je dobrodošlo opozorilo o pirotehničnih 
nevarnostih. V OORK Moravče nas vabijo na krvo-
dajalsko akcijo v Domžale in poročajo o delu. Zdi 
se nam prav, da bi objavili tudi prispevek o delu 
Karitas Moravče, zato smo jim že nekajkrat name-
nili prostor. Miklavž je bil na obisku v naših krajih. 
Čestitamo našima devetdesetletnicama. Predvsem 
mladi se v Moravčah ukvarjajo s športom. Kaj pravi 
inštruktor varne vožnje. Merjenje elektromagnetnih 
sevanj v Moravčah kaže, da ni odstopanj od stand-
ardov. Ne prezrite vabil na božične in novoletne 
koncerte in vabilo na abonma. Do začetka januarja 
pa morate rešiti nagradno križanko, za katero vas 
po žrebu mogoče čaka lepa nagrada. 
Zdi se mi, kot da smo, novi uredniški odbor, šele 
včeraj pripravili prvo številko, a je za nami že leto 
urednikovanja. Na začetku je bilo čutiti čisto malo 
prikritega strahu, kako nas boste prejeli. Želeli smo 
vas čim bolj sproti obveščati, uvrstiti čim več pes-
trega dogajanja, kakršno v naši dolini tudi je. Želeli 
smo čim več vašega sodelovanja. Kljub zavedanju 
odgovornosti, so začetniške težave vendar bile. Nihče 
ni čisto popoln. Upam pa, da ne zveni neskromno, 
če zapišem, ob zaključku leta, ko vsi delajo načrte 
za prihodnje, da stremimo k vse boljšemu časopisu, 
vsebinsko, seveda v sodelovanju z vami in tudi ob-
likovno.
Pravzaprav so načrti tudi neke vrste sanje. Okrog 
novega leta so sanje še posebej dovoljene. Če bomo 
dovolj pogumni in bomo tem sanjam sledili, se nam 
bodo tudi uresničile. 
V uredniškem odboru, z nami tudi Andrej Lombar, 
vam želimo iskrenih besed in topline ter da bi 
bili srečni v tistem, kar delate! 
Naj bodo praznični dnevi okoli božiča in nove-
ga leta, dnevi za prijateljstvo in obiske, naj vam 
prinesejo srečo in zdravje!

Pomočnica glavnega urednika

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes 17.45- 
18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes. 17- 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET 9- 10; 16- 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7321-044; 
7231-035

PON 8-12; 13-15
SRE 8- 12; 13- 17
PET 8- 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON- PET 8- 11; 14.30- 18

POŠTA
Tel: 7231-118

PON- PET 8- 9.30; 10-15.30; 16-18
SOB 8- 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON 16- 18
PET 8- 10 
zad. NED v mes 8- 10

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET 14- 19  
TOR. 11-16

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON 12- 19
TOR, SRE, PET 7.30- 14
ČET 13- 19
prva  SOB. v mes.  8- 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET 13- 19, sprejem do 18 
TOR, SRE in PET 7- 13

AMB. ZA OTROKE IN 
MLADINO
Tel: 7232-943
tel. patron. sl.: 
7232944

PON 13- 19
SRE 7- 10.30 amb. za bolne; 
10.30-13 posvet
PET 7- 8 amb; 8- 11 sistem.; 11-13 
amb

DIAG. LAB. PON 13- 18 
TOR 9- 12
SRE, PET 7- 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET 13- 19.30
TOR, SRE, PET 7-13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE 7-14
TOR, ČET 13-19
PET 7- 13.30
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Županova stran

OPTIMISTIČNI POGLED V PRIHODNOST
Pogovor z županom

Čeprav je naša občina relativno majhna, tako po obsegu kot po 
številu prebivalcev in predvsem po moči gospodarstva, je dogod-
kov, ki si zaslužijo pozornost občanov veliko. Še posebej zato, ker 
bodo vplivali na raven in kakovost vsakdanjega življenja. To je 
tudi razlog, da smo se odločili za pogovor z županom g. Martinom 
Reboljem.

Gospod župan, vemo, da so vaša glavna skrb investicije 
v infrastrukturo. Ali se je v zadnjih dneh zgodilo kaj 
pomembnega?

Seveda, saj se kar naprej dogaja. V začetku meseca smo z Javnim 
podjetjem Centralna čistilna naprava Domžale – Kamnik d.o.o. ( 
CČN) podpisali pogodbo o izvajanju čiščenja komunalne odpadne 
in padavinske vode. Lastniki CČN so občine Domžale, Kamnik, 
Mengeš in Trzin, mi pa si bomo s plačilom enkratnega stroška 
priklopa zagotovili čiščenje voda po enaki ceni, kot bo veljala za 
lastnice za 20 letno obdobje in do 2.500 populacijskih enot na 
dan. Ta strošek bo znašal 262 tisoč evrov in ga bomo poravnali 
v naslednjih treh letih.

Ali ste kaj pomislili, da bi to dejavnost rešili sami v občini?

Zagotovo, toda financiranje takega projekta ne bi mogli sami 
speljati. Stvar smo zastavili širše. Priključili smo se projektu 
očiščenja porečja Kamniške Bistrice in bomo skupno konkurirali 
za pridobitev kohezijskih sredstev EU. Nosilec projekta za ka-
nalizacijski sistem vseh občin, ki sodelujejo, je občina Kamnik. 
Priključitev Moravč in okoliških naselij ter vsega zahodnega dela 
doline bo veljala 6 milijonov evrov. Tri četrt, to je 4,5 milijona, bo 
nepovratnih kohezijskih sredstev, četrtino pa bo priskrbela naša 
občina. Pogodbo bomo podpisali prihodnjo jesen, projekt pa bo 
realiziran v petih letih. Kljub tako visokim evropskim sredstvom 
bo tretjina proračuna, ki je namenjena investicijam, pravzaprav 
blokirana.

Ali je majhnost občin ovira do dostopa evropskih sredstev?

Pogosto to drži. Zato smo se tudi pri drugem velikem projektu zdru-
žili s sosednjimi občinami. Gre za preskrbo z vodo.  Do kohezijskih 
sredstev je mogoče priti le, če gre za preskrbo za najmanj 50 tisoč 
prebivalcev. Delež nepovratnih sredstev je tudi v tem primeru 75 
odstoten. Gre za investicijo, ki obsega 4 lokacije, v skupni višini 
skoraj treh milijonov evrov. Največ sredstev bo zahteval vodovod 
Soteska-Podstran-Dole pri Krašcah-Goričica, torej severni del 
doline nad cesto, sledijo mu vodovod Podgorica –Peče, kjer ga 
sedaj sploh ni, nato Hrastnik-Kal-Tlačnica in povezava Podbrdo-
Grmače-Dešen.

Poleg kohezijskih so pri EU tudi strukturna sredstva. Ali ste 
poskusili pridobiti še ta?

Da, ta sredstva so namenjena razvoju podeželja, vendar gre v 
tem primeru le za  50% delež nepovratnih sredstev, polovico pa 
moramo zagotoviti sami. Računamo na 500 tisoč evrov iz EU. S 
tem denarjem bomo uredili knjižnico in kulturni dom z okolico, 
kamor bomo preselili tudi občinsko upravo. Obremenitev prora-
čuna bomo zmanjšali s prodajo občinske stavbe. 

Gre za smele načrte, ki zahtevajo zelo natančne finančne 
konstrukcije. Ali bo občina vse to zmogla?

Prepričan sem, da bomo z preciznim načrtovanjem to zmogli. 
Evropa zahteva, da so vsi projekti, za katere prispeva nepovratna 

sredstva, finančno popolnoma zaprti. Zelo verjetno je, da si bomo 
morali pomagati tudi s premostitvenimi krediti. Sploh pa je prido-
bivanje EU sredstev izredno zahtevno strokovno delo in ga sami ne 
bi zmogli. Zato naročamo ta opravila pri specializiranih družbah, 
ki dobijo plačilo le za uspešno realizirane naloge.  Pred kratkim 
smo bili razvrščeni na prednostno listo Vlade RS za sofinanciranje 
vodovoda Podgorica-Peče. Tem sredstvom smo se odpovedali, saj 
bi pridobili le 20% nepovratnih sredstev, medtem ko za isti projekt 
dobimo preko kohezijskih sredstev 75%.

Preskrbi z vodo je bi bilo namenjeno iskanje vode z 
vrtanjem, ki pa je bilo prekinjeno. Ali ste se tej aktivnosti 
odpovedali? 

Seveda ne! Dodatni viri pitne vode so življenjskega pomena za 
naše občane. Gre za pat pozicijo na ravni države. Na Ministrstvu 
za okolje in prostor, ki sem ga nedavno obiskal, mi zatrjujejo, da 
imamo vsa potrebna dovoljenja in bi lahko z vrtanjem nadaljevali. 
Na rudarskem odseku Ministrstva za gospodarstvo pa so drugač-
nega mnenja. Zanimivo je stališče Termita, ki je sprožilo postopek 
ustavitve del. Ta bi blokado vrtanja odpravil, če bi občina umaknila 
odlok o vnašanju industrijskih odpadkov!

Ali ne gre pri tem za čisto izsiljevanje?

O tem si lahko občani pač mislijo svoje.

Kako pa je sicer s perečim problemom vnosa odpadkov?

V kabinetu ministra za okolje in prostor so mi inšpektorji zagoto-
vili, da je sprejet odlok popolnoma v redu in v skladu s pozitivno 
zakonodajo. Odlok smo poslali še v presojo profesorju dr. Rajku 
Pirnatu na Pravni fakulteti v Ljubljani. Ko bomo prejeli njegovo 
mnenje, bomo naprej ukrepali.
Kar zadeva odpadke na Goričici, pa je inšpekcija na vlogo g. 
Vrhovnika podaljšala rok za odstranitev pepela za en mesec.

Velik problem je tudi odlaganje gospodinjskih odpadkov. 
Odlagališče na Dobu ne dobi dovoljenja za širitev. Bomo res 
odpadke vozili v Celje?
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Županova stran

Bojim se, da res. Problem je še bolj zapleten. Odvoz bo seveda 
veliko dražji, toda cena še vedno ni potrjena  s strani Ministrstva 
za gospodarstvo. To pa pomeni, da bi občine morale pokrivati 
izgubo Javnemu komunalnemu podjetju Prodnik. V našem prime-
ru bi šlo za pol milijona evrov letno, kar bi praktično sesulo naš 
proračun. Sicer pa gre za odločitev države glede odlagališča na 
Dobu, za milo rečeno, ki je čudna. Postavljeni kriterij glede števila 
prebivalcev bo področje doseglo v nekaj mesecih in ne more biti 
realen vzrok za zaprtje odlagališča. Pomislili pa niso, da bo okolje 
s prevozi v Celje še dodatno obremenjeno. S številnimi tovornjaki 
bodo obremenjene ceste, z izpušnimi plini zrak, povečana bo po-
raba fosilnih goriv, povečani stroški gospodinjstev, itd.

Konec leta običajno pregledamo realizacijo tekočega 
proračuna in načrt novega. Kako kaže?

Večina planiranih investicij je izpeljana. Predlagan je drugi reba-
lans proračuna, ki je posledica dolgotrajnih postopkov Geodetske 
uprave. Zaradi tega ni bilo prodanih nekaj občinskih zemljišč in 
bodo prihodki proračuna manjši za 235 tisoč evrov. Zaradi dobre-

ga gospodarjenja med letom pa to ne bo vplivalo na realizacijo 
zastavljenih projektov.
Pri načrtovanju novega proračuna pa je težava v tem, da je velik 
del porabe določen z zakonodajo in občina tukaj nima nobenega 
vpliva. Delež namenjen investicijam se manjša. Pričakujem, da bo 
višina približno enaka letošnjemu, manjša pa bo seveda za vre-
dnost prodanih delnic Banke Domžale, ki smo jo opravili letos.

In končno, kako gledate na ustanovitev pokrajin?

Kot veste, zakonodaja še ni sprejeta. Najbolj me skrbijo enormna 
sredstva, ki bodo potrebna za učinkovanje pokrajin. Bojim se, da 
se bo davkoplačevalski denar neracionalno trošil. Tudi planira-
no število pokrajin je preveliko. Sam zagovarjam ustanovitev le 
šestih.

Gospod župan, hvala za pogovor. Poleg osebne sreče vam v 
prihodnjem letu želim še veliko, v korist občanov,  uspešno  
realiziranih projektov. 

Edo Veselko

Predstavniki občin Domžale, Kamnik, Mengeš in Trzin so podpisali pogodbo o izvajanju čiščenja komunalne odpadne 
in padavinske vode.

SPOŠTOVANE OBČANKE IN OBČANI!

Ob izteku koledarskega leta, 26. decembra, Slovenci ponosno praznujemo dan samostojnosti, ko smo 
pred 17 leti enotno in odgovorno izrazili svojo plebiscitarno voljo za samostojno državo. Prazničnemu 
zgodovinskemu prelomu sledimo z ustvarjalnim dalavnikom, po svojih najboljših močeh in znanjem, 
za demokratično družbo blaginje vseh državljanov, v družini evropskih narodov.

Ob prihajajočih prazničnih dneh in v novem letu 2008 voščimo vsem našim občankam in občanom, 
z željo, da bi delo občinske uprave tudi v prihodnje bilo prijazno in učinkovito pri reševanju in 
obvladovanju skupnih in posamičnih problemov, v dobro naše Občine.
Želimo si tvornega sodelovanja in obojestranskega razumevanja.

Iskrene čestitke in srečno!
Župan in občinska uprava
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Kaj menita podžupana

Roman 
Cerar 

Podžupan občine 
Moravče

Stane 
Ravnikar
Podžupan občine 

Moravče

Leto se izteka in s tem tudi 
aktivnosti pri izgradnji ko-
munalne infrastrukture, ki 
ste jih vsakodnevno opažali 
po različnih krajih občine. 
Nekateri so v svojih kriti-
kah modro zapisali, da to niso tako pomembne stvari in 
da posvečamo preveč pozornosti cestam, ki jih »na veli-
ko« asfaltiramo. Seveda pa to niso bile edine aktivnosti, 
ki so se izvajale, so pa najpomembnejše za tiste občane, 
ki do sedaj še niso imeli spodobne ceste in normalne 
oskrbe s pitno vodo. 
Prav tako so bili pred poletjem opozicijski svetniki strašno 
zaskrbljeni z razmerami v našem vrtcu. V začetku nove-
ga leta bo izdelano letno poročilo o delovanju vrtca, že 
sedaj pa lahko povem, da se je poslovanje vrtca v vseh 
pogledih izboljšalo. Prav tako je na Svetu šole predstav-
nica staršev pohvalila delovanje in organiziranost vrtca 
med letošnjimi dopustniškimi meseci. Zavedam se, da bo 
na področju vzgoje potrebno še marsikaj postoriti, saj 
nekatere stvari še niso najbolje organizirane. Prepričan 
pa sem, da bomo zmogli s skupnimi močmi in dobro 
voljo vseh zaposlenih kot tudi občine, saj si naši malčki 
zaslužijo le najboljše. Ob tej priliki bi rad pohvalil gospo 
ravnateljico in vse zaposlene v kolektivu, ki svoje delo 
opravljajo vestno in odgovorno. 

Tudi na drugih področjih delovanja občine se marsikaj 
spreminja in se tudi bo spremenilo ne glede na posame-
zne odzive, saj bomo vse pristojnosti, ki jih imamo kot 
lokalna skupnost, v prihodnje striktno izvajali. Res pa 
je, da je bilo do sedaj kar nekaj izjem, pri katerih se iz 
različnih vzrokov ni dalo ustrezno ukrepati . 
Za nami je tudi prvo leto mandata v občinskem svetu v 
katerem deluje koalicija SDS, SD in LDS. Za nekatere 
je glede na sestavo koalicije na državni ravni morda 
malce nenavadna, za poznavalce programov teh strank 
na občinski ravni pa je ta koalicija le logična posledi-
ca. Politika niso samo programi strank, na koncu smo 
to tudi ljudje, ki smo pripravljeni med seboj sodelovati 
in izpeljati svoje obljube dane volivcem pred volitvami. 
Koalicija deluje zelo dobro, imamo pa tudi vsak svoja 
politična prepričanja in poglede, ki pa nas na lokalni 
ravni ne obremenjujejo in razdvajajo. Tudi v bodoče si 
želim, da bo sodelovanje potekalo dobro in da bomo 
uresničili zastavljene cilje.
V letošnjem letu izredno dobro sodelujemo s poslancem 
SDS v parlamentu, Robertom Hrovatom, ki pokriva 
interese naše občine. Pomembno vlogo je odigral pri 
pospešitvi rekonstrukcije ceste skozi Moravče in zago-
tavljanju sredstev za obvoznico. Za rekonstrukcijo ceste 
skozi Moravče je v državnem proračunu za leto 2008 
zagotovljeno še 625.940,00 EUR, za začetek aktivnosti 
pri izgradnji obvoznice Moravče pa sredstva v višini 
55.083,00 EUR. V državnem proračunu  za obdobje 
2009-2012 je planirano za izgradnjo obvoznice skupaj 
še 4.652.813,00 EUR.  

Ob koncu leta želim vsem občankam in občanom lepe 
božične praznike in srečno novo leto 2008! 

Prišel je veseli december, 
kar pomeni, da se leto 2007 
počasi izteka. To je čas, da 
se ozremo na iztekajoče leto  
in ugotovimo ali so načrti, ki 
smo si jih zastavili v začetku leta izpolnjeni in v kakšni 
meri.. 
Za leto, ki se končuje lahko ugotovimo, da je bilo najbolj 
uspešno odkar imamo svojo občino. Ugotavljamo , da je 
bilo zgrajenih največ vodovodov in asfaltiranih največ cest  
v enem letu. Strli smo do sedaj najtežji oreh, to je cesta 
skozi Moravče, ki sicer  še ni v celoti dokončana, vendar 
lahko ugotovimo, da je najtežji odsek za nami. Do sedaj je 
bilo je že več poizkusov izgradnje te ceste, žal neuspešnih, 
ker se je vse ustavilo pri neuspešnih dogovorih za prido-

bivanja zemljišč.  Da je uspeh tako obilen, je zasluga 
koalicije LDS, SD in SDS v občinskem svetu, predvsem 
pa župana g. Martina Rebolja, ki je vložil v ta projekt 
ogromno truda in časa. Tudi ostale volilne obljube smo v 
celoti v tem letu realizirali in jih na nekaterih področjih 
celo presegli. S svojim prizadevnim delom smo našim 
občankam in občanom uresničili dolgoletne neizpolnjene 
želje po dobrih cestah in tekoči pitni vodi, kar je bilo 
velikokrat obljubljeno a nikoli izpolnjeno.
Vsi v  koaliciji LDS, SD in SDS  si tudi prizadevamo, da 
bi izpolnili še eno veliko željo naših občank in občanov 
in sicer izgradnjo doma za ostarele. 
Z to izgradnjo bi omogočili vsem tistim, ki ne morejo 
v jeseni življenja skrbeti sami zase, da bi ostali blizu 
svojega doma in svojih domačih, kar je želja vsakega 
posameznika na jesen življenja. S  to dejavnostjo pa bi 
hkrati  omogočili tudi zaposlitev mnogim  mladim iskal-
cem zaposlitve v našem kraju. 

V letu 2008 želim vsem občankam in občanom veliko 
zdravja, sreče, miru in osebnega zadovoljstva ter izpol-
nitev želja in ciljev, ki ste se  jih zastavili ter prijateljstva 
in medsebojnega razumevanja. 
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Statistika

Minuli občinski posvetovalni referen-
dum o skrbi za zdravo okolje v naši 
občini, je pretirano in zmanipulirano 
razburkal strasti. Kot je pokazal rezul-
tat, pri tem sploh ni šlo za zdravo okolje 
in pitno vodo, pač pa za boj med eno 
in drugo občinsko politično opcijo. Da 
je šlo le za navedeno tekmo, dokazuje 
rezultat referenduma: 40 : 60 v korist 
vladajočih strank, še boljši dokaz pa je 
ugotovitev, ki jo je v oktobrski številki 
Novic v pismih bralcev navedel E. Ve-
selko: » Isti gospod (Roman Capuder 
– opomba avtorja) meni, »da noben 
tepec ne bi mogel reči, da je proti 
na referendumsko vprašanje o vna-
šanju odpadkov v dolino… Blizu 40 
% občanov je po njegovem mnenju 
uvrščenih med tepce«! To manipu-
lacijo E. Veselko podrobneje razloži v 
novembrski številki Novic, ravno tako 
v rubriki : Pisma bralcev.
Manipulacije pa so predvsem možne 
takrat, ko prizadeti, to pa so volivci, 
prebivalci Moravč, ne poznajo po-
datkov, pomembnih ob obravnavi 
posameznega problema. Tega je bilo 
ob raznih razpravah v naši občini že 
veliko in žal še tudi bo veliko. 
Zato smo menili, da bi bilo pomemb-
no, da bi občani poznali vsaj nekaj 
osnovnih podatkov o svoji občini in 
zato bomo poskušali predstavljati 
nekatere podatke, za katere menimo, 
da so pomembni. Gre za podatke, ki jih 
občan sam težko najde, a jih je občina 
dolžna obelodaniti. Rade volje bomo, 
če se bo pokazalo zanimanje za še 
dodatno posredovanje podatkov, pri-
kazali na željo bralcev, še nove. Seveda 
vse v skladu z Zakonom o varovanju 
(določenih) podatkov. 
Upamo, da bo to dobrodošlo tudi go-
spe Martini Gorjup, ki je v oktobrski 
številki Novic, v polemiki o referendu-
mu zapisala: »Rada bi živela v čisti 
okolici, s pitno vodo in zadovoljnimi 
ljudmi. Ne verjamem pa, da se bo 
voda sama od sebe očistila, če bo 
delovno mesto izgubilo polovico 
prebivalcev Moravč.«
Pa smo zopet pri manipulaciji: dejan-
sko je v času referenduma visel v zraku 
občutek, da se z nasprotovanjem dova-
žanju odpadkov, tvega izguba velikega 
števila delovnih mest Moravčanov. 
Uradni podatki občinske uprave iz 
septembra 2007 pa pravijo:
» Občina Moravče ima: 

4.688 prebivalcev
   Zaposlenih je 1.927 prebivalcev.«
Gospa Gorjup se je bala, da je v TERMI-
TU zaposlenih 2.344 prebivalcev, če je 
mislila le na zaposlene pa 863, toliko 
namreč znese njena polovica.
Dejstvo pa je, da je v TERMITU zapo-
slenih 83 Moravčanov, kar pomeni 
približno 4 % vseh zaposlenih prebi-
valcev občine Moravče. Če bi gospa 
to vedela, bi svojo misel gotovo zasu-
kala drugače, morda pa bi to veljalo še 
za marsikoga izmed 40 %.

Prikažimo torej nekaj osnovnih 
podatkov o občini Moravče:

VELIKOST OBČINE: 61,4 km2

Gozdnate površine: 53 % 

ŠTEVILO PREBIVALCEV:
 moški    2.280
 ženske   2.398
 skupaj   4.688

IZOBRAZBA :

Do 19 let 24,2 % 
(1.132 oseb)

Brez izobrazbe  0,5 %       
(25 oseb)

Nepopolna osnov-
na

 6,6 %     
(309 oseb)

Osnovna šola 24,8 % 
(1.165 oseb)

Nižja in srednja 
poklicna

23,3 % 
(1.091 oseb)

Srednja strok. in 
splošna 

15,5 %   
(728 oseb)

Višja 2,0 %      
(95 oseb)

Visoka, fakulteta 2,8 %    
( 129 oseb)

Podiplomska 0,3 %      
( 14 oseb)   

100 %     
(4.688 oseb)

ZAPOSLENI: 

V podjetjih: 1.595 oseb
Samozaposleni 97 oseb
Pri zasebnikih 193 oseb
Kmetje 42 oseb

PODROBNEJE O:
ŠTEVILO PREBIVALCEV:
Leta 1900: 4.091 ljudi
Leta 1931: 3.849 ljudi

Leta 1961: 3.668 ljudi
Leta 1991: 4.034 ljudi
Leta 2002: 4.508 ljudi
Leta 2007: 4.794 ljudi 

(30.06.2007)
(Vsi podatki, razen za letos, so iz rednih 
popisov prebivalstva)
Prikazana tabela je resnično zanimiva. 
Iz nje ugotovimo, da se je število prebi-
valcev od leta 1900 in še po letu 1945 
stalno manjšalo. In še po osamosvoji-
tvi je bilo v l. 1991 manj prebivalcev, 
kot leta 1900. Odtlej pa 
število prebivalcev raste.
Poseljenost občine je krepko pod 
slovenskim poprečjem. Leta 2002 je 
bila gostota prebivalstva v Sloveniji 
97 ljudi na km2 , v Moravčah pa le 
74. Ta podatek je gotovo pomem-
ben za načrtovanje razvoja občine. 
Študija dr. Majde Topole iz l. 2003 
z naslovom:GEOGRAFIJA OBČINE 
MORAVČE, o isti temi ugotavlja: le 19 
% površin, za katere je v študiji ugoto-
vljeno, da so priporočene za pozidavo, 
je dejansko pozidanih !
Iz iste študije velja navesti na to temo 
vsaj še dva, nadvse spodbudna po-
datka: občina Moravče je po stopnji 
rodnosti in  po naravnem prirastku 
prebivalstva med najboljšimi občinami 
v Sloveniji, boljša od vseh sosednjih 
občin in mnogo boljša od slovenske-
ga povprečja. Po podatkih navedene 
študije je rodnost ( to je število živo-
rojenih otrok na 1.000 prebivalcev) 
v Moravčah 12,4 %, v Sloveniji pa 
9,1 %. Naravni prirastek ( to je razlika 
med številom živorojenih in umrlih) 
je, izražen v stopnji, 4,4 %, medtem, 
ko je bila ta stopnja v Sloveniji celo 
negativna: - 0,4 %.
Toliko podatkov za tokrat. Prihodnjič 
pa se bomo posvetili možnostim de-
lovnih mest v občini. Ob tem vnaprej 
navedimo naslednje podatke:
Gibanje števila kmetov v občini Mo-
ravče:

Leto 1961: 1977 kmečkega pre-
bivalstva

Leto 1991: 401 kmečkega prebi-
valstva

Leto 2001: 362 kmečkih gospo-
darjev, ki delajo na 
kmetiji

Leto 2007: 42 kmetov.

J.V.

Podatki o občini Moravče, ki jih je dobro vedeti!
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Iz dela občinske uprave

Vračilo vlaganj v javno 
telekomunikacijsko omrežje

Šolski prevoz 
v Zalogu pri 
Kresnicah
V vasi Zalog pri Kresnicah smo v mese-
cu novembru dočakali še eno, za nas 
zelo pomembno pridobitev. Končno 
smo dobili šolski prevoz osnovnošol-
cev tudi v naši vasi. Še posebej so 
veseli osnovnošolci in njihovi starši. Ti 
otroci so morali do sedaj zelo zgodaj 
vstajati in s težkimi torbami pešačiti 
cca. 2 km do mesta, kjer jih je pobral 
šolski kombi. Šolski prevoz pa jim 
omogoča hitrejšo, lažjo in predvsem 
varnejšo pot v šolo in nazaj, za starše 
pa to pomeni veliko olajšanje, saj jim 
ni potrebno več prevažati otrok.
Ob tej priložnosti se zahvaljujemo O. Š. 
Jurij Vega Moravče, Občini Moravče, 
g. Arsiču in g. županu Rebolj Martinu, 
ki so nam to pridobitev omogočili.

B. Ribič

Občinska uprava v teh dneh vodi 
še zadnje postopke glede vračila 
vlaganj v javno telekomunikacij-
sko omrežje; zbrani so namreč 
vsi potrebni podatki občanov – 
upravičencev do vrnitve sredstev, 
vloženih v izgradnjo telefonskega 
omrežja.
Na zadnji letošnji seji sredi de-
cembra bo občinski svet Občine 
Moravče s sklepom določil višino 
sorazmernega deleža, ki ga bodo 
občani prejeli na osebne račune. 
Pri tem bo višina sredstev, ki jih bo 
Občina vračala občanom, določe-
na v enakih deležih po posameznih 
krajevnih skupnostih, prav tako 
bodo enako višino sredstev prejeli 
občani, ki so telefonsko omrežje 
sofonancirali po l. 1995, torej že v 
novi moravški občini.

Pri tem poudarjamo, da bodo kot 
upravičenci do vračila nastopali 
le tisti občani, ki so l. 2004 pravo-
časno oddali svoje zahtevke in so 
bili v mesecu novembru letos tudi 
osebno obveščeni ter pozvani za 
posredovanje podatkov. Občinska 
uprava je v skladu z Zakonom o 
vračanju vlaganj v javno teleko-
munikacijsko omrežje (Ur. list RS, 
št. 54/07-UPB4) v svojih prostorih 
tudi javno objavila seznam fizičnih 
in pravnih oseb, ki so upravičeni 
do vračila teh sredstev. Kdorkoli od 
občanov želi, lahko v času uradnih 
ur vpogleda v seznam in se prepri-
ča ali bo sredstva resnično prejel. 
Vsem, ki so na seznamu, bo Občina 
omenjena sredstva vrnila v zadnjih 
dneh tega leta.

Občinska uprava

Sodobni človek je v svojem vsakdanjem 
življenju izpostavljen elektromagnetne-
mu sevanju različnih virov. Mnogi so 
že stari (visokonapetostni daljnovodi, 
gospodinjski aparati…), več pa je tudi 
novih (radarji, mobilni telefoni, bazne 
postaje), predvsem zaradi različnih 
sodobnih komunikacijskih tehnologij. 
Ljudje so zaradi novih virov ter novih 
spoznanj zaskrbljeni, saj menijo, da 
izpostavljenost EMS lahko predstavlja 
zdravstveno tveganje, še posebno pri 
otrocih. 
Kot odgovor na zaskrbljenost ljudi je 
bil ustanovljen projekt Forum EMS, ki 
je namenjen informiranju javnosti o 
novih dognanjih stroke ter identificira-
nju možnih tveganj za zdravje zaradi 
izpostavljenosti EMS. Poleg tega smo v 
okviru projekta Forum EMS v sodelova-
nju s Skupnostjo občin Slovenije (SOS) 
in Združenjem občin Slovenije (ZOS) 
pripravili posebno merilno kampanjo, 
ki omogoča zainteresiranim občinam 
brezplačen najem merilnega sistema 
ter občanom nudi informacijo o trajni 
(24 urni) obremenjenosti njihovega 
okolja z elektromagnetnimi sevanji 
zaradi baznih postaj mobilne telefoni-
je ter drugih visokofrekvenčnih virov 
elektromagnetnih sevanj (radijski in TV 
oddajniki...). 

Pilotni projekt – trajne meritve elektromagnetnih sevanj v slovenskih občinah
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Ob ina Lokacija 
glavni 
snop 

razdalja 
do vira 
(m) 

E max 
(V/m) 

E pov 
(V/m) 

Frekven no 
obmo je 
meritev komentar 

Morav e Kulturni dom 
Morav e DA > 4km 0,236 0,007 GSM 

 
Najbližja BP-

Limbarska gora 

Tabela 3. Podatki o merilnih mestih ter rezultatih meritev v ob ini Morav e 
 
 
 
V nadaljevanju so prikazani rezultati meritev na izbrani lokaciji. 
 
 

0.001

0.01

0.1

1

10

100

18
.0

5.
20

07
, 0

0.
00

18
.0

5.
20

07
, 1

2.
00

19
.0

5.
20

07
, 0

0.
00

19
.0

5.
20

07
, 1

2.
00

20
.0

5.
20

07
, 0

0.
00

20
.0

5.
20

07
, 1

2.
00

21
.0

5.
20

07
, 0

0.
00

21
.0

5.
20

07
, 1

2.
00

22
.0

5.
20

07
, 0

0.
00

22
.0

5.
20

07
, 1

2.
00

23
.0

5.
20

07
, 0

0.
00

23
.0

5.
20

07
, 1

2.
00

24
.0

5.
20

07
, 0

0.
00

24
.0

5.
20

07
, 1

2.
00

25
.0

5.
20

07
, 0

0.
00

25
.0

5.
20

07
, 1

2.
00

26
.0

5.
20

07
, 0

0.
00

26
.0

5.
20

07
, 1

2.
00

27
.0

5.
20

07
, 0

0.
00

27
.0

5.
20

07
, 1

2.
00

28
.0

5.
20

07
, 0

0.
00

28
.0

5.
20

07
, 1

2.
00

29
.0

5.
20

07
, 0

0.
00

29
.0

5.
20

07
, 1

2.
00

Meritve (V/m)
Mejna vrednost (12,9 V/m)

 
 

Maximalna izmerjena vrednost: 18.05.2007 ob 08.29: 0,236 V/m 
Povpre na izmerjena vrednost: 0,007 V/m 

 
Slika 5.: Prikaz rezultatov meritev elektri ne poljske jakosti v ob ini Morav e v obdobju od 18.5. 

do vklju no 29.5.2007, merjeno na Kulturnem doomu Morav e 
 
 
 
 
Na sliki 6 je razvidna lokacija bazne postaje na Kulturnem domu Morav e,  na sliki 7 pa je prikaz 
situacije merilne postaje na Kulturnem domu Morav e v Geografskem atlasu Slovenije. 
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Za šolo s šolo

Beseda ravnateljice ob 
aktualnem dogajanju v šolstvu
Med novostmi, ki so razgibale letošnje šolsko leto, je prav 
zagotovo sprememba in dopolnitev Zakona o osnovni 
šoli. Med vsemi številnimi spremembami, ki jih prinaša 
za naslednje šolsko leto, je vzgojni načrt šole, s katerim 
šola natančno določi načine doseganja in uresničevanja 
vrednot in ciljev osnovnošolskega izobraževanja. Šola pri 
tem upošteva interese ter potrebe učencev ter posebnosti 
širšega okolja. Pa ne le to; vzgojni načrt vsebuje vzgojne 
dejavnosti in oblike sodelovanja šole s starši, določa 
pravila šolskega reda ter hišni red. Vzgojnega načrta ne 
gre razumeti samo v načinu  »discipliniranja« učencev, 
pač pa v povezanosti strokovnih delavcev šole, staršev 
in lokalne skupnosti v skupnih prizadevanjih za večjo 
usklajenost vzgojnih dejavnikov in vzgoje nasploh skozi 
različne dejavnosti šole. 

Mednarodni obisk na naši šoli
Naša šola se je v letošnjem vključila v mednarodni projekt 
Comenius - šolska partnerstva (večstranski projekt) z na-
slovom ‘Voda nas združuje’. 
Program Comenius je namenjen dvigu kakovosti šolskega 
sodelovanja v Evropi. Sodelovanje v partnerstvu šol iz raz-
ličnih držav ponuja tudi priložnost komuniciranja v tujem 
jeziku in izboljša motivacijo za učenje jezikov. 
Projekt traja dve leti in vključuje tudi štiri projektne sestan-
ke. Projektni sestanek je mednarodno srečanje učiteljev in 
učencev iz sodelujočih šol, na katerem učitelji razpravljajo 
o temah, kot so načrtovanje, organizacija, izvajanje, spre-
mljanje in evalvacija projekta kakor tudi predstavitev držav, 
šol ter dosedanjega dela.
V dneh od 21. 11. 2007 do 27. 11. 2007 je na naši šoli potekal 
prvi projektni sestanek, na katerem so bili prisotni učitelji 
iz Grčije, Litve in Romunije. 
Gostom smo predstavili našo šolo, podružnico na Vrhpoljah 
in grad Tuštanj. Poleg projektnega dela na šoli smo gostom 
ponudili slovensko hrano, jih popeljali na Predjamski grad, 
v Postonjsko jamo, na Bled, Bohinj in k slapu Savice. Na 
izletu po Gorenjski seveda ni manjkala harmonika, zvečer 
pa se gostje preizkusili še v plesanju polke in valčka. Kot 
gostitelji smo jih povabili še v ‘Šestico’, najstarejšo resta-
vracijo v Ljubljani, kjer smo jim pred vhodom zapeli tisto 
znano »V L’ublan’ pr’ šestic...«. 
V projektu bodo vseskozi udeleženi tudi učenci. 
V petek, 23. 11. 2007, so učenci osmih razredov na uvodni 
prireditvi predstavili Slovenijo in našo šolo, učenci devetih 
razredov pa goste popeljali skozi prostore vrtca in šole. Pri-
reditev so popestrili tudi naši mladi glasbeniki in folklorna 
skupina. Že ves teden pred obiskom so učenci pri likovnem 
pouku izdelovali zastave sodelujočih držav, pri angleščini 
pa plakate s predstavitvijo držav v angleškem jeziku. Uredili 
smo tudi šolsko spletno stran v angleškem jeziku, kjer bomo 
redno poročali o tekočih aktivnostih. 
Z obilo lepih besed in pohval o naši deželi, šoli in predvsem 
naših učencih, so se gostje po petih dneh obiska poslovili. 
Njihov obisk je vsekakor prijetno popestril naš šolski vsak-
dan.

Koordinatorica projekta na šoli: Zdenka Wicher

IN MEMORIAM 

Jelka Dolinšek
Pred dvema desetletjema si se odločila za korenito spremembo 
v svojem življenju. Začela si novo poklicno pot. Iz bančništva si 
prestopila v šolstvo. Pozno si odkrila svoj pedagoški čut, bil pa je 
dovolj jasen, da si sprejela izziv, ki se mu je reklo poučevanje tujega 
jezika. Postala si »angležarca«  dvanajstim generacijam učencev. 
Sprejeli so te in s teboj okušali navdušenje nad znanjem in žalost 
ob neuspehih. S svojo tankočutnostjo in posluhom za sočloveka si 
vedno znova dokazala, kako malo človek potrebuje za svojo srečo. 
Svoj pogled na svet si znala tako dobro živeti tudi med nami, učitelji, 
ki smo sprva bili presenečeni nad tvojo drugačnostjo. Preprosto si 
vztrajala v svojih oblačilih, ki so morala imeti eno samo lastnost, 
izdelana so morala biti iz naravnih materialov. Cenila si naravo, 
preprostost in vztrajno opozarjala na ekološko neosveščenost 
ljudi. Hitenje ni bil tvoj stil, znala si z malo ustvariti veliko. Vsega 
si se lotila načrtno, premišljeno, zato ti je z veliko vloženega dela 
in truda uspelo tudi tisto, za kar smo menili, da je za šibko žensko 
pretežko. Jelka, s svojo prisotnostjo si v našem kolektivu pustila 
neizbrisno sled. Sled, ki jo vedno znova odkrivamo in vemo, da je 
skoraj preroška, da je takšna, ki ostaja, opozarja , zbližuje in ima 
jasno sporočilo, da je človek brez sočloveka nesrečen, da z naravo 
ne moremo ravnati kot neodgovorna masa ljudi.
Ko si se upokojila, si nas še obiskovala, nas razveselila s svojo 
pravkar napisano pesmijo, nasmehom in iskrivimi domislicami. 
Tvoj močan, odločen in varen stisk roke je govoril o tebi nepozabno 
zgodbo. Tvoje modre oči ostajajo zaprte, tvoji pogledi pa jasni, 
zazrti v tiho prihodnost zate, za vse nas pa opozarjajoče svarilo, naj 
ne pozabimo na tvoja ekološka prizadevanja. K nam v Moravče si 
prišla z velikim navdušenjem in mnogimi cilji. Zgradila si si dom, po-
znanstva, prijateljstva, se vključila v družbeno in društveno življenje, 
še zlasti pri pisanju in slikanju. Vse, kar je lepo, je bilo tisto, kar te je 
privlačilo kot magnet. Mnogo prezgodaj si izgubila najbistvenejše, 
zdravje, ki te je priklenilo na bolniško posteljo. Z vsemi silami si se 
oprijemala upanja po ozdravitvi, na koncu pa sprejela še en izziv 
življenja, odhod tja, kamor je nam pot še neznana. 
Ne glede na tvoj odhod ostajaš naša vzornica in naša svetla pot 
v prihodnost.

Tvoji sodelavci iz OŠ Jurija Vege Moravče

ZMOREMO ŠE VEČ… Anja Zakošek osvojila 6. mesto v 
jazz baletu na Svetovnem prvenstvu v Riesi

Znanje in ples, odlična kombinacija 
za odlične uspehe
Anja Zakošek je učenka 7. razreda, ki nikakor nima težav 
z učenjem, od lanskega leta ima status športnice, saj že od 
3. leta pleše v Plesni šoli Miki, 4 leta pa pridno trenira v 
plesnem klubu jazz balet. Večkrat smo jo že videli plesati, 
saj zapleše na naših prireditvah.
November pa ji je prinesel veliko priznanje za vse odplesane 
ure, saj je bila članica pionirske formacije, ki se je udeležila 
Svetovnega prvenstva v Riesi v Nemčiji. Kot edina skupina 
slovenskih plesalk so osvojile odlično 6. mesto. V areni 
Ergdas so odplesale točko z naslovom Sinhroni plavalci na 
klasično glasbo z zvočnimi efekti valov. 
Anja, za ta odličen športno-umetniški dosežek Ti vsi iskreno 
čestitamo in držimo pesti za Tvoje nove dosežke. Čestitamo 
pa ti tudi za to, da znaš dobro usklajevati svoj urnik in tako 
v šoli kot športu dosegaš najvišje rezultate.

bm
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Za šolo s šolo

Čebelica- moja prijateljica
V tednu, od 11.- 16. novembra se je vrtec v Moravčah spremenil 
v pravi čebelnjak:
Ustvarjali smo na likovnem področju

Uživali smo ob predavanju otrok
Si ogledali čisto pravi panj
Okrasili naš vrtec v pravi čebelnjak
Se za zajtrk sladkali z medom
In prisluhnili predavanju čebelarja

VOŠČILO
Dragi otroci vrtca, dragi šolarji, spoštovani starši, dragi krajani Moravč 
in oklice, s Pavčkovimi verzi vam voščimo in sporočamo, da sreča ni v 
glavi in ne v daljavi, ne v žepu in ne pod palcem skriti zaklad. Sreča je, 
če se delo dobro opravi in če imaš nekoga rad!
Veselo božično praznovanje in srečno 2008!

Zaposleni na OŠ Jurija Vege Moravče

Velika vas ni pozabljena 
Vaščani velike vasi smo letos ponovno organizirali srečanje 
z županom in svetniki občine Moravče. Na srečanje  smo 
povabili tudi župana sosednje občine Dol pri Ljubljani, 
Primoža Zupančiča in urednico njihovih občinskih novic 
gospo Jano Vejnovič. 

V naše veliko zadovoljstvo so se našemu vabilu odzvali naš 
župana z ženo,  podžupan Roman Cerar in nekateri svetniki 
naše občine. Iz občine Dol so nas z obiskom počastili župan 
občine, urednica in podžupan Branko Škarja.
V veliko veselje nam je bilo z njimi deliti zadovoljstvo ob 
uspešno zaključenem projektu izgradnje ceste iz Velike 
vasi proti Senožetim. Župan Rebolj je  iskoristil priložnost 
in  predstavil plan nadaljnega razvoja Velike vasi. Poudaril 
je pomembnost povezave vasi z boljšo cestno povezavo 
proti Zalogu in Prekru ter povezavo z vodovodom iz ostale 

KS, ter povezavo tega vodovodnega omrežja z moravškim 
omrežjem, da se zagotovi zadostna kapaciteta vode. 
Sicer, je bilo izrečenih tudi nekaj ostrih besed, ki pa smo 
jih omilili z odlično hrano, pripravljeno z Romanovo roko 
ter z nadaljnjim prijetnim pogovorom.
Prav tako smo nekaj besed spregovorili z županom ob-
čine Dol pri Ljubljani, Zupančičem. Postavljena so bila 
tudi vprašanja, kako bo z nadaljnjo povezavo ceste Velika 
vas-Senožeti in obljubljeno nam je bilo, da se bo problem 
razrešil v nadaljnjih dveh letih.
Verjamemo, da bodo dane obljube držali in pričakujemo, 
kar se da dobre rezultate.Seveda srčno upamo, da se bosta 
župana tudi drugo leto udeležila  srečanja in da bomo, s 
kar se da dobrim skupnim delom  in pretehtavanjem naših 
mnenj, našli vsem skupne ter vsem všečne rešitve.

Vita Merela
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Na pomoč!

POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Rubriko ureja: Marko KladnikIZREKANJE GLOB, KAZNI IN 
KAZENSKIH TOČK
Veliko občanov je v zadnjem času izrazilo željo,  da bi bili bolje se-
znanjeni z kaznimi, ki jih predpisuje zakonodaja, Zakon o varnosti 
cestnega prometa. Zato sem se odločil, da na kratek in vsakomur 
razumljiv način predstavim bistvene novosti zakona.
Čeprav večina voznikov pozna in spoštuje prometne predpise, 
so žal potrebne tudi kazenske sankcije za spreminjanje vedenja 
najhujših kršilcev. V zakonu o varnosti cestnega prometa je v 235. 
členu uporabljena možnost, predvidena v Zakonu o prekrških za 
hitro izrekanje glob pa tudi za izrekanje kazenskih toč. Kazenske 
točke  lahko v hitrem postopku izreka prekrškovni organ s pisnimi 
odločbami.
Prekrškovnemu organu je  omogočeno izrekanje do največ 5 
kazenskih točk. To pomeni, da lahko prekrškovni organ izreče 
v pisni odločbi poleg globe še kazenske točke tistim storilcem 
prekrškov, ki so kršili kazenske določbe, v katerih je določeno do 
največ 5 kazenskih točk v določenem številu ali razponu.
Če je v kazenski določbi določena stranska kazen 6 ali več ka-

zenskih točk, ali odvzem vozniškega dovoljenja, bo prekrškovni 
organ zbral potrebne podatke in z obdolžilnim predlogom zade-
vo odstopil v nadaljnjo presojo sodniku. Sodišče, na območju  
katerega ima imetnik vozniškega dovoljenja stalno ali začasno 
prebivališče, bo izreklo tudi ukrep prenehanja vozniškega dovo-
ljenja. Zakon o prekrških ponovno uvaja kazen začasne prepovedi 
vožnje v trajanju od 1 do 12 mesecev. Predvidena je za hude 
kršitve omejitve hitrosti in vožnje pod vplivom alkohola.
Število kazenskih točk, ki pomeni izrek prenehanja veljavnosti 
vozniškega dovoljenja se ni spremenilo. Za voznike B kategorije je 
to še vedno 18 ali več kazenskih točk. V skladu z določbo Zakona 
o prekrških je, podobno kot v prejšnjem ZVCP, določena nižja 
meja števila kazenskih točk, ki so predpisana za izrek prenehanja 
veljavnosti vozniškega dovoljenja, za voznika začetnika. Število 7 
kazenskih točk ostaja nespremenjeno glede na prejšnjo ureditev. 
Hujše kršitve v zvezi z največjo dovoljeno hitrostjo in psihofizičnim 
stanjem voznikov so sankcionirane s tolikšnim številom kazenskih 
točk, kar omogoča sodišču izrek prenehanja veljavnosti vozniške-
ga dovoljenja vozniku začetniku že ob enkratni storitvi.

Mladi moravški gasilci so državni prvaki

Na sprejemu pri županu

Državni prvaki: Matjaž, Tjaša in David ter mentor Janez 
Povirk po zmagi

V soboto, 24. novembra 2007 se je v Črnomlju odvijal 6. 
državni kviz gasilske mladine. Udeležili smo se ga tudi morav-
ški mladinci v sestavi Tjaša Jaklin, David Peterka in Matevž 
Povirk. Na tekmovanju ja sodelovalo 26 najbolje uvrščenih 
ekip regijskih tekmovanj iz vse Slovenije. Med ekipami je bilo 
nekaj zelo dobrih in izurjenih. Dosegli smo odlično uvrstitev, 
saj smo zasedli prvo mesto in  postali državni prvaki. Za 
dosežen rezultat  je bilo potrebno predelati veliko literature 
iz splošnih znanj,  gasilstva, poznavanja gasilskega orodja 
in osvojiti znanje vezanja vozlov na žreb. Vloženega je bilo 

veliko truda in ur prostega časa,  vendar je vse povrnjeno z 
doseženim rezultatom. Da  smo se lahko udeležili tekmovanja 
na tako visokem nivoju, smo se predhodno morali dokazati na 
regijskem kvizu. Predvsem velika zahvala gre mentorju  Jane-
zu Povirku, ki nam je ves čas vlival novo znanje za doseganje 
višjih ciljev tako pri gasilcih kot tudi v vsakdanjem življenju. S 
tem dosežkom smo dobro zastopali naše društvo, gasilsko 
zvezo in občino ter ljubljansko regijo 3, pod katero poveljstvo 
spada naše društvo. Zahvala gre tudi edinima sponzorjema 
firmi ATP Povirk d.o.o. ter Starman d.o.o., ki sta nam prispevali 
praktične nagrade.

Za PGD: Matevž , Tjaša, David 
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Policija svetuje

UPORABA PIROTEHNIKE
December je čas, ko si ljudje ponavadi privoščijo nekaj dni za 
sprostitev, saj se leto zaključuje in potrebno je nabrati volje za 
novo obdobje naporov, ki v sodobnem času milo rečeno, niso 
majhni. Žal se znamo vse manj zabavati brez prepovedanih 
substanc (alkohol, droge) in brez dodatnih pripomočkov, ki 
nam, vsaj tako mislimo, to zabavo še povečajo. Eden izmed 
značilnih zabavnih pripomočkov za to obdobje, brez katerega 
ne gre, je seveda pirotehnika. 
Skoraj ga ni junaka med nami, ki se ne bi srečal s prižiganjem 
raket, petard, pirotehničnih igrač, ali pa takega, ki ne bi bil 
deležen kakšnega neprijetnega nenadnega poka tik pod ali 
nad njim v času veselega decembra. Kljub temu, da različne 
institucije (šole, nevladne organizacije, strokovnjaki, policija,..) 
nenehno opozarjajo na nevarnosti, ki pretijo neprevidnim in ne-
ukim uporabnikom takih izdelkov, se iz leta v leto ponavlja ista 
zgodba – vsakič prihaja do poškodb pri uporabi pirotehničnih 
izdelkov, ne glede na vse vložene napore tistih, ki si želijo, da 
bi bilo teh poškodb čim manj. 
Kljub temu da vsi dobro vemo, da je potrebno biti previden 
pri uporabi pirotehničnih izdelkov pa se, ko jih dobimo v roke, 
obnašamo čisto drugače, kot bi se morali, saj se v naših glavah 
odvija misel; »Meni se že ne bo nič zgodilo.« Pa vendar se zgodi 
– vedno znova in zmeraj tistim, ki tako razmišljajo.
Na tem mestu bi rad na kratko povzel nekaj najpomembnejših 
zakonskih določil, katere naj bi poznal vsak posameznik, ne 
glede na izobrazbo v zvezi s pirotehničnimi izdelki. 
Skoraj vse, kar morate kot uporabniki in nestrokovnjaki vedeti 
glede pirotehničnih izdelkov, je zapisano v 36. členu ZE in 
sicer:
Prodaja pirotehničnih izdelkov razredov I in II, katerih glavni 
učinek je pok, je dovoljena v času od 19. decembra do 31. 
decembra, uporaba le – teh pa je dovoljena v času od 26. 
decembra do 2. januarja.
Pri pirotehničnem izdelku je pomembno torej vedeti, da je 
prepovedna uporaba le tistih izdelkov, katerih glavni učinek je 
pok in ne tistih, pri katerih je glavni svetlobni učinek. Seveda 
pa to ne pomeni, da se lahko uporablja rakete kar povprek, brez 
omejitev, saj so le – te lahko še bolj nevarne kot npr. petarde, 
ki samo počijo. Dejstvo je, da raketa lahko povzroči zelo veliko 
materialno škodo, pa tudi poškodbe ljudi, saj ko je v zraku, 
nimamo več nobenega nadzora nad njo. Zato je potrebno pri 

uporabi teh izdelkov res zelo paziti, da so dovolj oddaljeni od 
objektov, streh, vnetljivih snovi in ljudi, preden jih uporabimo. 
V primeru, da te izdelke uporabljamo na takih mestih, kjer to 
lahko povzroči ali celo povzroči materialno škodo, se moramo 
zavedati, da lahko storimo kaznivo dejanje, za katerega lahko 
sodišče poleg denarne kazni izreče tudi zaporno kazen (povzro-
čitev splošne nevarnosti, poškodovanje tuje stvari, povzročitev 
telesne poškodbe,…) in ne samo prekršek, za katerega je možno 
izreči samo globo. 
Uporaba pirotehničnih izdelkov, katerih glavni učinek je pok, je 
prepovedana v strnjenih stanovanjskih naseljih, v zgradbah in 
vseh zaprtih prostorih, v bližini bolnišnic, v prevoznih sredstvih 
za potniški promet in na površinah, kjer potekajo javni shodi 
ali javne prireditve. To pomeni, da se ti izdelki ne smejo na 
naštetih mestih uporabljati niti v času, ko je njihova uporaba 
sicer dovoljena. 
Uporaba pirotehničnih izdelkov je dovoljena samo v skladu z 
navodili proizvajalca. Prepovedana je:
- predelava pirotehničnih izdelkov zaradi povečanja učinka,
- uporaba v drugih predmetih,
- lastna izdelava pirotehničnih izdelkov ali zmesi,
- preprodaja pirotehničnih izdelkov.
Seveda pa je za morebitne kršitelje zelo pomemben tudi 50. 
člen ZE, kjer je določena globa za prekrške. Tudi ta člen je 
precej kratek in jasen: 
Z globo od 417,29 do 1.251,87 evrov se kaznuje tisti, ki upo-
rablja pirotehnične izdelke izven dovoljenega časa uporabe, 
uporablja pirotehnične izdelke na krajih, kjer je to prepoveda-
no in ne uporablja pirotehničnih izdelkov v skladu z navodilih 
proizvajalca . 
Pomembno je vedeti tudi to, da sta mladoletnikom do 15 leta 
starosti dovoljena prodaja in uporaba pirotehničnih izdelkov 
razredov I in II le, če so pod nadzorstvom staršev ali skrbnikov, 
kot tudi to, da se za vse zgoraj naštete prekrške kaznujejo starši 
ali skrbniki, če dovolijo ali dopustijo, da mladoletniki uporabljajo 
pirotehnične izdelke brez njihovega nadzorstva.
Seveda se v primeru ugotovljenih prekrškov vsa še neupo-
rabljena pirotehnična sredstva na kraju prekrška takoj tudi 
zasežejo. 
Ker je že ves čas govora o pirotehničnih izdelkih razredov I in 
II, se mi zdi pošteno pojasniti, kaj spada v te razrede in kako te 
izdelke prepoznati. V 4. členu ZE je to pojasnjeno na tak način; 
Razredi pirotehničnih izdelkov so: razred I – pirotehnične igrače, 
razred II – izdelki za male ognjemete, razred III – izdelki za sre-
dnje ognjemete, razred IV – izdelki za velike ognjemete, razred 
T1 in razred T2 – pirotehnični izdelki za tehnične namene. Vsi 
izdelki od razreda III dalje se pri nas, če nimamo dovoljenja, ne 
smejo pojaviti in nam jih tudi trgovci ne smejo prodati. 
Kako torej veste, da imate opravka z izdelki razredov I in II ? 
Zelo enostavno. Tisti, ki se ukvarjajo legalno s prodajo teh 
izdelkov imajo le – ti na deklaraciji oznako iz katerega je jasno 
viden razred, kamor spada izdelek. V kolikor to na deklaraciji 
oz. na izdelku ne piše, ali pa izdelek tujega proizvajalca sploh 
nima deklaracije, izdelka ne kupujte, saj zagotovo ne gre za 
legalno prodajo. 
Na koncu bi rad dodal še nekaj besed o otrocih. Vsi vemo, da se 
otroci učijo od odraslih, vendar se starši vse premalokrat tega 
zavedamo. Velikokrat se zgodi, da učitelji ali policisti pokličejo 
starše in jim povejo, da je njihov otrok v šoli ali na ulici metal 
petarde, starši pa se temu neznansko čudimo in zatrjujemo, 
da naš otrok tega ni sposoben storiti, da ga mi vzgajamo pra-
vilno in da svojega otroka poznamo, da če je že to storil, je bil 

Policistiv okviru preventivnega dela predstavljajo svoje 
aktivnosti tudi najmlajšim.
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Policija svetuje

V deželi opojnih trenutkov
Ekskurzija v Goriška Brda

Občina Moravče je za dobro sodelovanje povabila na 
ekskurzijo v  Goriška Brda svetnike v Občinskem svetu 
Moravče, predstavnike društev in Uredniški odbor Novic 
iz Moravške doline. 

predavanje o vinski ponudbi

vse o ponudbi gradu

Podžupan Goriških Brd, g. Jožko Zaman, je pozdravil naš 
obisk pa tudi vino iz največje slovenske kleti je bilo dobro.

pogled na Goriška Brda

Kot je znano, so letošnji prikaz martinovanja in vinskih 
običajev za Martinov večer v Moravčah prikazali gostje iz 
Goriških Brd. Takrat so si tudi ogledali naš sejem, ki ga je 
pripravila Občina v sodelovanju z društvi. Ker imajo v turiz-
mu bogato tradicijo, so se odločili, da vrnejo povabilo.
Poleg čudovite narave, ki je sicer značilna tudi za naše 
področje, so nam prikazali več zanimivih turistični objek-

tov. Njihova prva dejavnost je vinarstvo, obenem pa 
znajo ponuditi ogromno drugih zanimivosti, od vasi, kjer 
predstavljajo vaško življenje v preteklosti, gradu, galerij, 
doma kulture, razgledne točke, cerkve, do seveda bogate 
gostinske ponudbe. Kakor so poudarili, je potrebna visoka 

pripravljenost posameznikov na določenih projektih, ki ne 
prinaša zaslužka čez noč. To je osnova. Potem pride na 
vrsto Občina, ki ima seveda svoje mesto pri promociji in 
obogatitvi celostne turistične podobe občine. Gostitelji so 
nam dodobra ponazorili sistem.
Obisk je bil poučen, družba zelo prijetna.

V.R.

zaveden zaradi slabe družbe in podobno. Včasih pride celo 
tako daleč, da mislimo, da moramo takšno obvestilo vzeti kot 
osebno žalitev in smo pripravljeni storiti vse, tudi s kom fizično 
obračunati, da dokažemo, da naš otrok tega že ni storil. 
Dajem vam samo v razmislek:
Kolikokrat ste že svojemu otroku povedali, da se je potrebno 
v vozilu privezovati, da je potrebno čez cesto pri zeleni luči na 
semaforju in na prehodu za pešce, da je prepovedano metati 
petarde v naselju? Vsak, ki ima otroke, bo rekel: »Nešteto-
krat!« 
Vendar žal to ne pomaga dosti, če pa smo zato, da ne bi 
zamudili službe in zaradi prometne konice, ki je bila prav tisti 
dan nepredvidena, sami, vpričo otroka prečkali cesto izven 
prehoda za pešce ali pa »ni bilo časa« čakati na zeleno luč na 
semaforju in ker res ni bilo nobenega vozila na cesti, vseeno 

stekli čez cesto pri rdeči luči. Tudi ne pomaga, če se nismo, ker 
je res kratka pot od doma do šole, tistih nekaj metrov pripeli 
in če smo prižgali petardo pred blokom, ker so v tem času res 
vsi v službi in to trenutno nikogar ne moti. Vedeti moramo 
namreč, da ni dovolj, da otroke ves čas opozarjamo, da nekaj 
ni prav, sami pa delamo ravno obratno, saj bodo naše besede 
zagotovo izgubile svoj pomen, če jih ne bomo potrdili z našim 
ravnanjem. 
Želim vam obilo zabave in prijetnih trenutkov v prihajajočih 
praznikih in če že menite, da morate uporabljati pirotehniko, z 
njo ravnajte zelo previdno, po navodilih proizvajalca in v času 
in na krajih, kjer je to dovoljeno, predvsem pa pazite na svoje 
otroke in se pogovorite z njimi o vseh možnih nevarnostih ki 
se skrivajo v na videz tako veseli in popularni igrački

Rado Božič, pomočnik komandirja 

13december 2007



Društva

Pozimi divjad potrebuje pomoč
Lovci  LD Moravče se zavedamo, da je naše poslanstvo 
skrb za divjad, njeno varstvo in gojitev. S to dejavnostjo se 
ukvarjamo celo leto, še posebej pa pozimi, ko se življenjske 
razmere zaostrijo.  Res je, da večina divjadi ne potrebuje in-
tenzivnega krmljenja. Če pa zapade globok sneg, je potrebno 
za drobnonogo srnjad splužiti poti in pripraviti ustrezno 
krmo. Takrat se srnjad težko umakne potepuškim psom, 
zato apeliramo na lastnike psov, da jih držijo na kratko. Z 
lojem poskrbimo tudi za ptice. Poleg tega organiziramo  še  
preprečevalno krmljenje divjih prašičev. Tako jih zadržimo v 
gozdovih, da ne delajo preveč škode po kmetijskih površinah. 
Seveda škode ne moremo popolnoma preprečiti, zato smo 
kmetom razdelili preko 30 električnih pastirjev. Morebitne 
škode pa poravnavamo z delovnimi akcijami, umetnimi 
gnojili in koruzo.
Življenjski prostor divjadi se neprestano krči zaradi ur-
banizacije. Močan je tudi pritisk obiskovalcev narave, ki 
mnogokrat z nepotrebnim hrupom motijo mir, da o agre-
sivnih motoristih, ki prihrumijo že na vrh vsakega hriba, 
niti ne govorimo. Vendar pa vsa divjad ne reagira enako.  
Prilagodljive vrste (srnjad, divji prašič, lisica) se navadijo 
na spremembe v okolju, druge pa kažejo na padanje staleža 
ali celo popolnega izginotja iz lovišča. Še nekaj desetletij 
nazaj smo imeli na Moravškem divjega petelina, jereba, 
fazana. To je žal zgodovina. Neizpodbitno dejstvo pa je, da 

v Sloveniji zaradi lovske puške ni bila iztrebljena nobena 
vrsta divjadi. Poseben problem so tudi potepuški psi, promet 
in rana košnja. To so trije vzroki, da izgube pomenijo več 
kot tretjino  letnega odvzema iz lovišča.
Zaradi spremembe lovske zakonodaje se je LD Moravče 
tesneje povezala z Zasavsko lovsko zvezo, kjer je tudi sedež 
Lovsko upravljavskega območja. Obvezno pa smo seveda 
članica Lovske zveze Slovenije, ki je pravkar praznovala 
100 letnico svojega delovanja. Gre za izjemno uspešno de-
lovanje zveze, kar nam dokazuje izredna biotska pestrost, ki 
nam jo zavida marsikatera evropska država. Kljub relativni 
majhnosti države smo zadržali velike zveri (medved, volk, 
ris) in dosegli do sedaj največjo številčnost velike divjadi. 
Z lovstvom so močno povezane etične norme in kultura. 
Malokdo ve, da je vsak slovenski lovec podpisnik etičnega 
kodeksa, ki strogo določa njegovo obnašanje.
Vsem s katerimi si delimo skupni prostor, še posebej pa 
kmetom in gozdarjem, se zahvaljujemo za sodelovanje in 
jim želimo srečno novo leto.

Edo Veselko

Zalaganje krmilnice Herkules.

OO Rdečega križa Moravče v letu 2007
Naše občanke in občane želimo seznaniti z aktivnostmi RK 
Moravče v letu, ki se izteka.
Naše delo se iz leta v leto bistveno ne spreminja. Tako smo 
tudi v tem letu vsak prvi ponedeljek v mesecu razdeljevali 
prehrambene pakete, ki jih dvignejo socialno ogroženi obča-
ni sami. Člani odbora RK pa jih odpeljemo tistim občanom, 
ki jih sami ne morejo prevzeti, oz. tistim občanom, za katere 
menimo, da so do njih upravičeni.
Iz evropskih rezerv smo prejeli prehrambene artikle in jih 
razdelili pomoči potrebnim občanom. 
Na Debelem rtiču je v tem letu brezplačno letovalo 7 otrok iz 
naše občine, v začetku šolskega leta pa smo razdelili šestim 
družinam bone za nakup šolskih potrebščin.
Ob katastrofalnih poplavah smo po naših finančnih zmo-
žnostih na skupni račun RK nakazali 300 EUR.
Veseli smo lepe udeležbe na letošnjem srečanju starejših, 
invalidov in oseb s posebnimi potrebami, ki je bilo v nedeljo, 
28. novembra v Kulturnem domu. Srečanja so se poleg sta-

rejših udeležili tudi g. župan, g. župnik, sekretar Območnega 
združenja RK Domžale in predstavnici KO RK Vrhpolje. 
Ob tej priložnosti se zahvaljujemo vsem, ki so pomagali pri 
organizaciji srečanja kakor tudi vsem nastopajočim.
Aktivnosti OO RK financiramo s sredstvi OZ RK Domžale, 
s sredstvi občine, ki nam pripadajo na podlagi ustreznega 
Pravilnika občine in z nabrano članarino oz. prispevki za 
RK. V tem letu nam ni uspelo pridobiti nobenih sponzorskih 
sredstev, za katere se toplo priporočamo.
Še v tem mesecu in začetku prihodnjega leta bomo poskušali 
obiskati vse občane, ki so starejši od 75 let. 
Želimo obiskati vsako hišo, zato bi v našem odboru potre-
bovali še več ljudi, ki bi bili pripravljeni delati v tej huma-
nitarni organizaciji.

VSEM OBČANKAM IN OBČANOM OBČINE 
MORAVČE ŽELIMO VESEL BOŽIČ IN SREČNO 

TER ZDRAVO NOVO LETO 2008!

Sreče, zdravja in veselja za vsakega 
od vas, v 2008, od vseh nas.

Člani Moto kluba ROKOVNJAČI
www.mkrokovnjaci.com
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Turizem

• Minka in Tone Cerar, Sp. Tuštanj 2…..1. mesto
• družina Limoni (Marija Limoni, Selo 12)
• družina Klander (Klander Franc, Sp. Tuštanj 1)
• družina Kunavar (Kunavar, Peče)

ZA KMETIJE:

• družina Barlič (Brigita Barlič, Peče 30)…..1. mesto
• družina Planinec( Planinec Albina, Zg. Javoršica 8)
• družina Avbelj (Avbelj Gabrijela, Hrastnik 2).

ZA STANOVANJSKE HIŠE Z OKOLICO:
• Fani Nemec 
 Sp. Javoršica 8 

…….. 1. mesto
• Viktorija Tič, 

Peče 34
• Štefanija Trdin, 

Sp. Javoršica 
13

• Rozalija Per, Ce-
sta na Grmače 
6

• Helena Urban-
čič Vrhovec

• Jožefa Kudelj-
njak Dole 38

• Terezija Koder-
man Dole 

Prisrčne čestitke vsem dobitnikom priznanj za trud, znanje 
in hvala, ker ste dovolili, da smo vas vključili v ocenjeva-
nje in fotografirali vaše domove. Hvala tudi vsem, ki si 
kakor koli prizadevate, da bi bila moravška dolina lepa in 
urejena.

Ob zaključku leta se najlepše zahvaljujemo vsem, ki so 
nam z donacijami pomagali izpeljati zastavljene naloge. To 
so bili Občina Moravče, Zlatarna Lea, Termit d.d., prevozi 
Arsič, Cvetličarna Klavdija Markuš, Rotometal d.o.o. 

Turistično društvo Moravče

Zlati lipov list 2007
Na tradicionalni jesenski prireditvi Martinov večer je Turi-
stično društvo Moravče tudi letos zaključilo ocenjevalno 
akcijo ZLATI LIPOV LIST in z njo dalo priznanje vsem, ki 
skrbijo za urejenost svojih domov.
Dobitnikov priznanj je bilo štirinajst, a se zavedamo, da to 
še zdaleč ni število vseh lepo urejenih hiš. Še mnogo jih 
je, morda smo kaj spregledali, morda se je kdo »pozabil« 
prijaviti, mogoče je v naselju ali ulici več lepo urejenih hiš 
in bi bilo krivično nekoga izpostaviti, drugega pa ne. Zato 
namenjamo javno pohvalo (in zahvalo za trud) vsem vašča-
nom Peč in Podstrani, v Moravčah prebivalcem Šlandrove 
ceste in večine Detelove ceste.
Začasno smo izpustili ocenjevanje gostinskih lokalov, ker 
je zelo težko biti objektiven pri tako različnih lokalih. 
Ocenjevali smo stare hiše, kmečke domove in stanovanj-
ske hiše.
Poudarek je bil na urejenosti celotne okolice in na novostih 
v kombinaciji cvetja in zelenja.
Način ocenjevanje je čisto subjektiven in razlike v ocenah 
so bile zelo minimalne Zato smo letos podelili vsem zlata 
priznanja brez vrstnega reda skupne ocene. Posebej smo 
nagradili le prvo mesto v vsaki kategoriji. 
Komisijo za ocenjevanje so letos sestavljale: Amalija 
Lemut, Anica Lebar, Jana Najdič ter Danica Jančar, novi 
odbor za turizem je zastopala Ivanka Kocjančič.
Poleg priznanj smo dobitnike nagradili s knjižnimi in prak-
tičnimi nagradami, ki sta jih prispevala Občina Moravče 
in Cvetličarna Markuš Klavdija. Za prva mesta pa smo 
namenili zlate nagrade, ki jih je, tako kot vsako leto, po-
klonila Zlatarna Lea.

Dobitniki priznanj ZLATI LIPOV LIST 2007

ZA STARE HIŠE:

Vsem pa namenjamo tole praznično voščilo in želje za leto 2008:
Zaključite staro leto in pričnite novo z lepimi praznovanji in veselimi druženji z ljudmi, ki jih imate radi. 

Leto 2008 naj ne mine prehitro, da vam ob obilici dela in obveznosti ne bo zmanjkalo časa za drobne radosti, 
ki jih velikodušno privoščite sebi in poklonite tudi drugim.

Srečno!
        Turistično društvo Moravče

15december 2007



Jubileji

Na obisku pri gospe Angeli Strmljan, ki 
je praznovala devetdeseti rojstni dan.
Gospa Angela Strmljan iz Gore pri Pečah, rada pripoveduje, 
da se je rodila v družini, ki je imela devet otrok, pri Mar-
tinu izpod Brda. Pravi, da je bilo v tistih časih normalno, 
da so dali enega otroka v posvojitev. Tako je ona otroštvo 
preživela pri teti na Pretržu. Tudi druga svetovna vojna je 
zaznamovala njeno mladost. Velikokrat je bila njena do-
mačija polna partizanov. Poročila se je na skoraj gorsko 
kmetijo, ki sta jo z možem ljubeče obdelovala. V tej smeri 
sta učila tudi svoja sinova in hčer. Na življenje pa še vedno 
gleda s pozitivne strani in to je tudi njen recept za dolgo 
življenje. Rada ima ljudi in še posebej nedeljski klepet po 
maši na Vačah. Živo pripoveduje o obisku članic RK Peče. 
Z županom sta prijetno poklepetala, kot sokrajana. 
Gospe Angeli želimo, da bi ostala tako polna življenja še 
naprej in predvsem zdrava! 

V.R.

Življenski jubijeji

Gospa Stanislava Okoren, ob devetdesetem rojstnem 
dnevu vam želimo vse najboljše!

Kaj je lepšega, kot skupno praznovanje članov Društva 
vojnih invalidov Domžale, zbranih okoli jubilantke z osmimi 
križi, tudi članice, Slavke Novak. 
Vse najboljše tebi, Slavka! Želimo ti zdravja, sreče in ude-
ležbe na naših skupnih letnih izletih!

Jože Novak, skrajšava – uredništvo

Vsem strankam se zahvaljujem
 za iskreno zaupanje in v novem

 letu vam želim sreče, zdravja in uspeha.

051/210-256
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Šport

Jesenska sezona 2007-2008 moravških nogometašev je zaključena

Mladinci prvi v medobčinski ligi Ljubljane
USPEŠNO ? MANJ USPEŠNO ? Kakor kdo ! Tukaj upošte-
vamo le tiste ekipe, ki nastopajo v uradnih tekmovanjih 
Medobčinske nogometne zveze Ljubljana. V teh tekmo-
vanjih so prvi svoja tekmovanja končali najstarejši, to je 
člani in najmlajši, to so tako imenovani CICIBANI U-10, 
oziroma, stari do 10 let. Oboji so zaključili tekmovanje na 
zadnjem mestu. ČLANI z eno samo zmago in 7 doseženi-
mi zadetki v 10 tekmah, cicibani pa brez zmage. Cicibani 
so se v zadnjem kolu v derbiju začelja lestvice srečali s 
svojimi kasnejšimi partnerji, Roltekom z Doba, ki so bili 
prav tako kot Moravčani, še edini brez zmage. Zmagali 
so Dolani, tesno s 3:2, so pa Moravčani le dosegli svoja 
dva prva zadetka v letošnjem tekmovanju. To pa morda 
lahko pomeni, da bo spomladi bolje, seveda, če bodo 
preko zime vestno in redno trenirali. Upanje je.
Pač pa so odlično zaključili sezono MLADINCI, to je, 
skupna ekipa Roltek – Termit. V zadnji tekmi so prema-
gali zasledovalce iz Dobrove z golom, ki ga je dosegel, 
kdo drug kot Marjan KOS. Marjan je tako še bolj okrepil 
svoje drugo mesto med najboljšimi strelci v ligi. Ker pa 
je v zadnjem kolu izgubil dotlej vodilni Livar, so jih naši, 
po točkah, ujeli, a so s precej boljšo razliko v golih na 
prvem mestu.
KADETI so odigrali še dve tekmi, eno so zmagali drugo 
pa igrali neodločeno, s skupnim izidom 7:4, vendar 
so zdrknili po lestvici za eno mesto in so sedaj peti. 
Prehitel jih je prav Livar, ki je obe zadnji tekmi zmagal. 
Toda dosežek kadetov je kljub temu vreden pohvale. 
Z dobljenimi 4 točkami so se kar dostojno oddaljili na 
lestvici od zasledovalcev, ki sta »veliki« ligaški imeni: 
Interblock in Olimpija, oba seveda iz Ljubljane. Enega od 
zadetkov je dosegel Matej VIDERGAR, ki je sedaj enajsti 
strelec lige z 9 goli, po 5 pa so jih dali še Žiga RESNIK, 
Aleksander RIBIČ in Matej KRIŽMAN. 

STAREJŠI DEČKI so sicer obe tekmi kar visoko izgubili, 
skupno z 2:8, kar vliva optimizem pa je podatek, da 
imajo Moravčani razpoznavne strelce. Florijan MAL je 
s 7 zadetki sedmi na lestvici strelcev, po 5 golov pa so 
prispevali Jan SLANA, Nejc MATEČKO in Rok MEHLE. 
Mehle in Mal sta bila tudi strelca zadnjih doseženih 
zadetkov.
MLAJŠI DEČKI so zadnjo tekmo krepko zgubili, kar z 
0:4 in so na predzadnjem, sedmem mestu med osmimi 
ekipami, brez zmage in z dvema neodločenima rezulta-
toma ter skupno 5 doseženimi zadetki.  Kot smo zapisali 
že za cicibane U-10, velja tudi za oboje dečke. Pozimi 
bo dovolj časa za prizadevno delo, kar se lahko pokaže 
v spomladanskem delu tekmovanja.
Uvodoma smo zapisali, da navajamo le uradna tekmova-
nja v okviru Medobčinske nogometne zveze Ljubljana. 
Vendar pa zgoraj navedene ekipe niso edine, ki zastopa-
jo NK Termit Moravče. V okviru domžalskih tekmovanj 
sodelujejo še VETERANI in pa nogometni »prvčki«, to 
SO CICIBANI, STARI DO 8 LET. Ti so sicer šele prav 
na začetku svoje dolge športne kariere, z žogo se šele 
prav spoznavajo, a so nadvse zagnani in že tekmujejo z 
vrstniki iz domžalske okolice. V skupini 4 takih ekip so 
bili to jesen najbolj uspešni prav naši, NK Termit.
Če poskusimo oceniti dosežke moravških nogometašev 
v tem jesenskem delu, moramo najprej omeniti najpo-
membneje: veliko zagnanost predvsem vseh, ki delajo 
v klubu. Resnično ni »mala šala«, da imajo ekipe prav v 
vseh starostnih kategorijah in da te redno vadijo skozi 
vso sezono. To je neprecenljivo delo. Servisiranje tako 
velikega »podjetja« zahteva izjemno angažiranje. Če pa 
temu sledijo še uspehi, je to le dokaz, da je delo pravilno 
in da je trud obrestovan. In zadovoljstvo vseh. 

J.V.

Dvojna zmaga moravških odbojkarjev 
Odbojkarji osmega in devetega razreda OŠ Moravče,  so v torek, 4.12 na osnovni šoli v 
Trzinu, uspešno premagali ekipo Radomelj in Trzina.

Po pozdravu sodnika in kapetana ter glasnem »dajmo, 
Moravče«, so naši odbojkarji dodobra preučili teren.  
Radomljska ekpia, okrepljena z dvema klubskima igral-
cama, je predstavljala hud izziv.
Prva ekpia, (Florjan, Luka, Marjan, Nejc, Mihael in Anže) 
je najprej izgubljala 8 : 3, vendar so po posvetu s tre-
nerjem, povedli. Tako se je prvi niz končal z rezultatom 
25 : 18. Pridobljena samozavest je pripomogla, da so 
bile rešene skoraj vse žoge. Tekma se je konačla z našo 
zmago, 25 : 9.

Druga tekma, Trzin – Moravče, se je pričela takoj po 
sodnikovem žvigu, ki je ponazarajl konec prejšnje tekme. 
Nakar se je oglasila domača publika. Ekpia Trzina, je 
imela ogormno navijačev. Kljub temu, smo jih uspešno 
premagali, pri obeh nizih.
Zahvala gre prdvsem, odbojkarjem na igrišču in tistim, ki 
so sedeli na klopi in svoje prijatelje, spodbujali z glasnimi 
vzkliki in ploskanjem.

Martina Gorjup in Denis Zajc

www.moravce. si
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Običaji

DPM miklavževanje na Sv. Miklavžu

Megleno jutro je zamenjalo lepo, jasno vreme in na sv. Mi-
klavžu se je v nedeljo 9.12.2007, tradicionalno odvijal Mi-
klavžev dan. V pričakovanju velikega števila obiskovalcev, 
smo se zjutraj člani Društva podeželske mladine Moravče 
zbrali pri Jemčevih na Katariji. Skuhali smo vino in čaj 

ter pripravili okusne piškote. Ob 10. uri se je v cerkvi sv. 
Miklavža zbralo veliko število ljudi. Otrokom so se svetile 
oči ob pogledu Miklavža, ki je prišel z darili. Parkeljni so 
bili hudi in razigrani, angelčki pa so pomagali Miklavžu pri 
razdeljevanju daril. Vsem, ki so nam pomagali pri izpeljavi 
Miklavževanja, Jemčevim iz Katarije,  Barbki Pergar in 
Mariji Jemec, se posebno zahvaljujemo. 

Božena Cigula, foto: Peter Pergar

MIKLAVŽEVANJA

Miklavž v Pečah
V nedeljo dopoldan, 2. decembra je otroke v Pečah obiskal 
dobri in radodarni mož – sv. Miklavž. Otroci so ga že težko 
pričakovali. Ker je v decembrskih dneh zelo zaposlen, so mu 
tokrat pri obdarovanju pomagali mladi in nadarjeni člani 
Gledališke skupine pod okriljem ŠKD Peče, ki so najprej 
odigrali prijetno igrico.
Da je Miklavž všeč tudi odraslim, dokazuje polna dvorana 
gasilskega doma. Starostne omejitve ni bilo in opazili smo, 
da smo silno pisana druščina, v starosti od nekaj mesecev 
pa tja do dvaindevetdeset let.

J.L.

Miklavž v Dešnu 
Ker so bili otroci pridni, je bil strah pred parkeljni odveč 
in Miklavž je s pomočjo angelčka obdaril otroke, v njego-
vi veliki vreči pa so se našla tudi darila za naše starejše 
občane.

Irena Rotar, skraj. - uredništvo

Miklavževanje v KS Velika vas
V nedeljo 9. 12. 2007 nas je v Domu krajanov na Hribu 
obiskal sv. Miklavž. Otroci so mu pripravili krajši kulturni 
program, kateremu je sledila obdaritev vseh pridnih otrok 
in tudi starejših občanov. Ob tej priložnosti sta g. župan 
Rebolj Martin in predsednik KS Velika vas Boštjan Merela 
povedala nekaj vzpodbudnih besed. Po kulturnem programu 
pa je v prijetnem vzdušju sledila pogostitev in družabno sre-
čanje vseh krajanov. Prireditve se je udeležilo veliko število 
krajanov, upamo pa, da bo v prihodnje udeležba še večja.

B. Ribič
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Pogovor

Veterani vojne za  Slovenijo želimo 
vsem občankam in občanom občine 

Moravče vesel Božič, zdravo in 
uspešno leto 2008, v katerem bomo 

praznovali tudi sedemnajsto obletnico 
obstoja naše države Slovenije.

Območno združenje veteranov vojne 
za Slovenijo Moravče

Veterani vojne za Slovenijo (1991-2007) - šestnajst let zmagovalci in 
samostojni

Intervju: »Biti šofer je poklic.«
Vsakdo, ki je v Moravčah delal 
izpit zagotovo pozna inštruktorja 
Janeza Vrankarja, ki je v svoji 16. 
letni karieri do vozniškega izpita 
»spravil« kar nekaj 100 Moravča-
nov, sedaj pa se je odločil za drug 
poklic. Skozi leta poučevanja si je 
nabral veliko kilometrine, v prene-
senem pomenu,  in tudi dobesedno 
bi lahko rekla, da je kar nekajkrat 
obkrožil Zemljo.

Kakšni spomini te bodo vezali na poklic inštruktorja?

Na to me bodo vezali sami dobri spomini, v tem poklicu sem uži-
val. Biti inštruktor pomeni imeti odgovornost, da novega človeka 
naučiš voziti, dejansko ga pošlješ na cesto, kjer mora poleg sebe 
paziti še na druge. To delo je zagotovo premalo plačano, saj 
inštruktorjev primanjkuje. Ne znam si pa predstavljati, da bi do 
64. leta delal kot inštruktor, kar me sicer veseli, tudi sčasoma bi 
se pojavili fizični problemi kot so problemi s hrbtenico.  

Kaj pa na učence…?

S samimi učenci strahu nikoli nisem imel, bolj me je strah tistih, 
ki so že dolgo časa v šoferskih vodah in so manj previdni, saj se 
tako rekoč zanašajo na že znane občutke.
Mlajši so motorično za vožnjo bolj sposobni, vendar je ne jemljejo 
tako resno kot starejši, ti vsako potezo naredijo po premisleku, 
so pa motorično počasnejši. Velikokrat sem s svojimi učenci, že 
ko so imeli izpit v rokah, opravljal kondicijske vožnje z njimi z 
njihovimi avtomobili, in tudi sedaj rad pomagam pri tem.
Narediti dandanes izpit je zelo težko. Sodniki učence vozijo 50 
minut po zahtevnih cestah, mnogokrat nejasno označenih, kjer je 
težko, da še izkušen voznik ne bi storil prekrška. Voziti 50 minut 
brez napake je zelo težko. Vseeno po mislim, da se lahko voziti 
nauči vsak, pomembno se je zavedati svojih omejitev in drugih 
v prometu. Biti šofer je poklic, eni to delajo boljše eni slabe, kot 
kuharji.

Kako komentiraš prometno kulturo in tudi promet na splošno 
v Sloveniji?

Pri vseh izkušnjah, ki jih imam, bi rekel, da je v prometu najpo-
membnejša strpnost, poleg  tega pa vsi vemo, da hitrost ubija. 
Alkohol mlade na cestah opogumi. Treba je biti strpen do drugih 
in se obnašati kulturno v prometu. Veliko pomeni tudi sama vzgoja 
doma, biti moramo za zgled. Nove kazni ne bodo spremenile pro-
blema v prometu, ulovili bodo male prestopnike, večjih itak ne. 
Javni promet pa tudi ne deluje kot bi moral, zato je izpit dandanes 
nuja, in je tudi mnogokrat pogoj za pridobitev službe. Ljubljana 
je prenasičena, nove ceste se ne gradijo, pa bi se morale, saj je 
avtomobilov na cestah  danes neprimerno več, in to so naprednejši 
in hitrejši, infrastruktura pa ostaja ista.

S čim se ukvarjaš sedaj?

Danes se ukvarjam z drugačnim delom. Opravljam hišna in 
vzdrževalska dela, s katerimi se je predhodno ukvarjal moj tast. 
Delo je dobro plačano, imam pa tudi več časa za družino in pa 
šport ter rekreacijo.

Hvala!

Maja Hren

Prostovoljno gasilsko 
društvo Moravče 

želi vsem svojim članom 
in krajanom mirne 

in blagoslovljene božično - novoletne 
praznike. Novo leto pa naj vas 

razveseljuje z obilo osebnih uspehov in 
sreče. Ob tem se vsem zahvaljujemo za 
prispeke za obnovo gasilskega doma.

Pozdravljamo  Vas 
z gasilskim pozdravom 

NA POMOČ!

Leto 2007  se izteka. Ob zaključku leta 
želi Občinski odbor Zveze združenj 

borcev in udeležencev NOB Moravče 
vsem svojim članom in občanom v 

novem letu 2008 mnogo sreče, zdravja, 
uspehov, zadovoljstva ter vesele in 

prijetne praznike!

Čestitamo vam ob dnevu 
samostojnosti!

Srečno novo leto!

Združenje borcev za vrednote 
narodnoosvobodilnega boja 

Občine Moravče

19december 2007



Politika

Obrnili bomo zadnji list letošnjega koledarskega leta. Bližajo se božični in novoletni 
prazniki. OOLDS Moravče vsem članom in simpatizerjem ter občankam in občanom 
želi, da bi jih prijetno preživeli v krogu svojih najbližjih, da bi Vam leto, ki prihaja prineslo 
obilo zdravja, sreče in miru. 
Ob koncu leta je čas za pogled na preteklo dobro opravljeno delo in za načrtovanje in  
veliko lepih želja v naslednjem letu. 
Vsem še enkrat zaželimo predvsem zdravja in osebne sreče v letu 2008.

Ravnikar Stane, OO LDS Moravče

Na iztekajoče leto lahko v OOSD Moravče zremo 
s ponosom, saj smo dokazali, da smo stranka, 
ki se zaveda svoje odgovornosti do razvoja in 
napredka naše občine. Smo stranka, ki se zave-
da, da šteje le trdo delo in dober rezultat. Tudi 
sodelovanje in povezovanje nam ni tuje, kar 
dokazuje programska koalicija SD, SDS, LDS, 
ki jo vodi naš župan. Seveda, se zavedamo, da vse to ne 
bo dovolj za napredek naše občine. Občina že pripravlja 
celo vrsto projektov za pridobitev državnih in evropskih 
denarnih sredstev. Da je finančni zalogaj velik govori tudi 
dejstvo, da bo investicijski ciklus dolg pet let. Potrditev, da 
smo pravilno zastavili delo in da so rezultati ohrabrujoči so 

Spoštovani občani!
Leto je že skoraj minilo, hkrati pa se izteka 
tudi eno leto od izvolitve župana in svetnikov 
v novi Občinski svet, zato je sedaj pravi čas 
za oceno in analizo opravljenega dela. 
V OO SDS Moravče smo izredno zadovoljni 
z delom župana, ki ga podpirajo koalicijski 
svetniki, saj  na ta način skupaj uresničujemo program, v 
katerem so projekti, ki vsem nam omogočajo boljše pogoje 
za vsakodnevno življenje. Na področju novih asfaltnih cest in 
vodovodov je bilo veliko narejenega in lahko samo upamo, 
da se bo tak trend izgradnje nadaljeval tudi v bodoče. Tudi 
na vseh ostalih področjih je viden napredek in občina kot 
celota v razvoju dohiteva razvitejše občine. Naš pogled pa 

tudi vedri pozdravi občanov kjer koli v občini. 
Vsem občankam in občanom želimo vedrine tudi v 
prihajajočem letu, dobrega počutja ter predvsem 
zdravja! Želimo vam srečne božične in novoletne 
praznike!

OOSD Moravče

je predvsem usmerjen v prihodnost. Leto ki je 
pred nami, bo eno izmed najpomembnejših, 
saj bomo dobili nov prepotreben trgovski 
objekt, v spomladanskih mesecih pa upamo, 
da bomo dobili s strani države koncesijo za 
dom starejših občanov.
Zavedamo se, da je pred nami je še veliko 

dela, ki smo si ga zastavili v naših predvolilnih programih in 
prepričani smo, da ga bomo skupaj s koalicijskimi partnerji 
tudi uspešno izpeljali.
Pred nami so božični in novoletni prazniki in želimo vam, 
da bi jih čim lepše preživeli.
Srečno!

Občinski odbor Slovenske demokratske stranke Moravče 

Približujemo se času, ki kliče po pogledu nazaj 
in načrtih za prihodnost. Tako bodo verjetno tudi 
te Novice iz Moravške dolino polne hvale za leto, 
ki je za nami, in obljub za prihodnje leto. Že v 
novembrski številki smo se lahko seznanili s tem, 
koliko kilometrov imamo novega asfalta, vodovo-
da itd. Pohvalno. In kdo ima zasluge za to? Župan in vladajoča 
koalicija ali morda še kdo drug? Ali pa so k tem kilometrom 
asfalta pripomogli tudi povečan proračun občin na državni ravni 
(zasluga vladne koalicije na pobudo N.Si), prodaja občinskega 
premoženja preko vseh meja in pozabljena obljuba o novi po-
družnični šoli na Vrhpolju, saj stara ne ustreza potresni varnosti, 
počasna gradnja kanalizacijskega sistema in čistilne naprave, 
kar je v preteklosti porabilo velik del občinskega proračuna in se 
ceste dejansko niso mogle gradi v tolikšni meri kot sedaj. Če ne 
bi bilo letos toliko novih cest, bi bilo gotovo nekaj zelo narobe. 
O racionalnosti izgradnje do posameznih privilegiranih hiš in 
ceni kilometra asfalta se seveda tudi lahko vprašamo.
Seveda se moramo vprašati tudi o drugih stvareh, ki so prav 
tako pomembne za občane. Kako je s socialo, družbenimi 
dejavnostmi, kulturo? Kaj je z vsemi podražitvami, ki jih je ob-
čina sprejela v letošnjem letu (vrtec, komunalni prispevek, …) 

oziroma so napovedane za prihodnje leto 
(odvoz smeti)? Ali ni to tudi del inflacije, 
za katero vsekakor ni kriva državna vlada, 
ampak vladajoča občinska koalicija, ki so 
ji bolj mar interesi kapitala kot pa občani. 
Morda bi bilo bolj prav, da se vladajoča 

koalicija malo več ukvarja s tem, kako bo za občane občina ce-
nejša in prijaznejša, kot pa da različnim inšpektorjem prijavlja 
gospodarske družbe, ki delajo v dobrobit občanov, da bi jim 
čim bolj onemogočila njihovo dejavnost. Ali pa, kot smo brali 
v članku g. podžupana Romana Cerarja, izpostavlja vprašanje 
financiranja doma starejših za bivšega župnika na Vrhpoljah. 
Kot da je človek, ki je kar nekaj let delal za dobro občanov, 
neupravičen do občinskih sredstev za dostojno preživljanje 
starosti, do katerih so upravičeni vsi tisti, ki nimajo dovolj 
lastnih prihodkov ali svojcev, ki bi zanje skrbeli. Sprašujemo 
se tudi, kako je z varovanjem osebnih podatkov na naši obči-
ni, če lahko podžupan kar v občinski časopis zapiše, za koga 
občina plačuje dom. 
Naj vam v teh prazničnih dneh zaželimo veliko miru in božjega 
blagoslova in vse dobro v letu 2008.

OO N.Si Moravče
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V spomin

ZAHVALA

Mnogo prezgodaj je po hudi bolezni prenehalo biti 
plemenito srce naše drage sestre, tete, svakinje, bivše 

profesorice in dobre prijateljice

GABRIJELE DOLINŠEK
roj. Berčič, iz Zaloga pri Moravčah

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znancem za 
spremstvo na njeni zadnji poti, darovano cvetje, sveče in izraze sožalja. 
Prisrčna hvala za posvetila bivšim sodelavkam in sodelavcem OŠ Jurija 
Vege. Zahvala tudi osebju ZD Moravče in KC LJ, vsem njenim sosedom 
in članicam društva Lipa iz Domžal za pomoč v težkih trenutkih. Prav tako 
se zahvaljujemo njenim sošolkam in sošolcem iz Škofje Loke, gospodu 

župniku za poslovilni obred v Stari Loki in pogrebni službi Akris.
Hvala vsem, ki ste jo cenili in imeli radi.

Vsi njeni

ZAHVALA
V 91. letu je sklenila svojo zemeljsko pot naša draga 

mama, stara mama, prababica, sestra in teta

JERCA PRAŠNIKAR
Vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem se iskreno zahvalju-
jemo za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče, svete maše in darove 
za cerkev. Zahvala gre osebju Zdravstvenega doma Moravče za obiske v 
času njene bolezni. Hvala gospodu župniku Francu Povirku za obiske na 
domu ob prvih petkih in lepo opravljen pogrebni obred, pogrebni službi 
Vrbančič, Bernardi Mal in Mici Brvar za besede slovesa ter pevcem peškega 
cerkvenega zbora za lepo petje. Še enkrat hvala vsem, ki ste jo pospremili 

na njeni zadnji poti.
Vsi njegovi

Tam onkraj zvezd je raj nebeški 
in božji mir brez hrepenenja, 
kjer vrtnice cveto brez trnja,
kjer ni za radostjo trpljenja.

Ni več hrepenenja,
ni več bolečin,
veter me pomirja,
sanjam, da živim.

ZAHVALA

V 65. letu starosti nas je zapustila naša draga sestra, teta in svakinja

VIDIC FRANŠIČKA
iz Zg. Prekra

Iskreno se zahvaljujemo vsem za izrečena sožalja, darovano cvetje in sveče. 
Še posebej se zahvaljujemo Domu upokojencev Domžale, pogrebni službi 

Vrbančič in župnikoma, g. Primožiču in g. Gerantu.

Le en sam pogled vpet v nebo, ker upamo, da tam jim je lepo!

Žalujoči vsi njeni

ZAHVALA
Doletela nas je žalostna vest, da nas je v 75. letu starosti 

zapustil naš dragi mož, oče, dedek, brat, stric in tast

VINKO SUŠNIK
Grčarjev ata iz Dešna

 (23. 11. 1932 – 14. 11. 2007)
V tej neizmerni bolečini nismo ostali sami. Iskreno se zahvaljujemo za plemenito 
pomoč sorodnikom, sosedom, krajanom, prijateljem, znancem in vsem, ki so 
prišli v naš svet bolečine ter nam pomagali lajšati našo žalost in ga pospremili 
na njegovi zadnji poti. Lepa hvala župniku g. Primožiču, pevcem Kranjskega 
kvinteta, pogrebnemu zavodu Vrbančič, ter g. Branku Ustarju za poslovilni govor. 
Še posebna zahvala za darovano cvetje, sveče, svete maše in izrečena sožalja.

Vsi njegovi

Ostali so spomini, bolečina,
ostala je praznina,
ki hudo boli.

Naj bo spokojen, sladek spanec tvoj,
prinese blaženega naj miru,
v srcih nosili bomo te s seboj, 
spominjali se bomo dni, ko bil si tu.

Pisma bralcev
V Moravčah je ustanovljen iniciativni odbor za ustanovitev občin-
skega odbora stranke Zares – nova politika
Nova politična stranka ustanovljena na konvenciji 6. oktobra 2007 Za-
res – nova politika, pomeni novost na slovenskem političnem prostoru. 
Programska izjava stranke, sprejeta na ustanovni konvenciji, za razliko 
od ostalih političnih strank, katerih  programi so v večini že izčrpani 
in opredeljeni  predvsem na ideoloških temeljih, opredeljuje in temelji 
predvsem na  odprtosti za vsakodnevna politična in družbena vprašanja, 
in kar je najpomembnejše, omogočiti  aktivno udejstvovanje vsakomur. 
Ne gre za neko visoko politiko, katero večina ljudi ne mara in se od 
nje distancira. Programska izjava stranke Zares vključuje slehernega 
posameznika, z vsakdanjimi vprašanji, katera terjajo odgovore: kako 
preživeti pri vse večji draginji, na drugi strani pa vse nižjimi plačami, 
in vse večjimi dobički lastnikov kapitala, bodo naši otroci imeli službo, 
se bodo morali uklanjati  zahtevami lastnikov kapitala in se pri tem 
odpovedati zasebnemu življenju,  kako in kje bomo preživeli jesen 
življenja, kdo bo poskrbel za nas, ko bomo onemogli…….
Vse to so vsakodnevna vprašanja slehernega od nas in prav na ta 
vprašanja želimo z svojim vplivom dati priložnost slehernemu za 
oblikovanje nove politike.
In, ker želimo vplivati na odločitve in življenje tudi v naši občini, smo 
13. decembra ustanovili iniciativni odbor, kateri bo opravil vse po-
trebne postopke za ustanovitev občinskega odbora v občini Moravče, 
predvidoma v januarju 2008.
Ob tej priliki vabimo vse, kateri ste blizu našim pogledom in nazorom, 
da se nam pridružite. Za morebitne informacije pokličite na tel. 041 
614 387.

Za iniciativni odbor Miran Cerar

Slovenska ljudska stranka 
je 17.12.2007 imela redni 
kongres stranke. Na kon-
gresu so bile opravljene 
volitve v vse organe stran-
ke. Hkrati je stranka imela volitve za predsednika stranke, 
kjer je kandidat za predsednika g. Bojan Šrot dobil 100 % 
podporo, saj so ga podprli vsi delegati. G. Bojan Šrot ni 
nepoznano ime, saj je bil dolga leta podpredsednik stranke 
in že vrsto let zelo uspešno in napredno vodi Občino Celje. 
V predstavitvi programa je med ostalim povedal, da  stranka 
pod njegovim vodstvom ostaja pri temeljnih usmeritvah. Med 
drugim je poudaril, da naj bi bila politika delo za skupno 
dobro z namenom, da napreduje družba in da se izboljšuje 
življenje vseh državljanov. Še več, od politikov in njihovih 
strank javnost pričakuje uresničljive obljube, prikaz resnične 
politične realnosti in ne leporečja. Po izvolitvi se je novi 
predsednik zahvalil dosedanjemu predsedniku in novemu 
podpredsedniku g. Janezu Podobniku za dosedaj opravljeno 
delo, ki mu je uspelo v stranko vnesti kolegialnost in iskre-
nost tako, da je stranka sedaj zelo homugena.
December je čas, ko se zaključuje leto in je tudi čas 
pričakovanj in praznovanj.Ob koncu leta Vam vsem 
občanom OO SLS Moravče želi prijeteno praznovanje 
ob Dnevu samostojnosti. BOŽIČ naj vam prinese miru 
in družinske sreče, v NOVEM LETU pa naj se vam 
uresničijo sanje, izpolnijo želje in pričakovanja, vsem 
pa veliko zdravja.

OO SLS MORAVČE
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Oglasi

Novoletna križanka je nagradna
Novoletna križanka ima nekaj moravških motivov. Za ime-
na krajev, ki se bodo pokazali s pravilno rešitvijo, mogoče 
slišimo redko. Ravno to bo dalo za reševanju še večji izziv. 
Zadnji rok, ko bomo še sprejemali pravilne rešitve, je 7. 
januar 2008. Pošljite jih v zaprti kuverti na naslov Občina 
Moravče, Trg svobode 4, s pripisom »novoletna nagradna 
križanka«. Izžrebali bomo 16 nagrad, imena nagrajencev 
pa bomo objavili v januarski številki Novic iz Moravške 
doline.

• Prva nagrada: vrednost 100 EUR
• Druga nagrada: vrednost 50 EUR
• Tretja nagrada (izžrebali bomo 10 nagrajencev):  

abonma v sezoni 2007 - 2008
• Četrta nagrada:
 - bon v vrednosti 15 EUR, za nakup v SPINA d.o.o. 

franšizne trgovina Mercator - sponzor
 - bon v vrednosti 15 EUR za nakup v Cvetličarni 

Markuš - sponzor 

Za vse novo zaposlene, ki boste odprli NLB Osebni račun, 
smo pripravili posebne ugodnosti:
• podarimo vam stroške vodenja 
   NLB Osebnega računa za prvih 6 mesecev,
• podarimo vam pristopnino za poslovanje prek 
   NLB Klika in NLB Mobe.

Vsem, ki boste prenesli poslovanje iz druge 
banke in odprli NLB Osebni račun, smo pripravili 
naslednje ugodnosti:
• prvo odobritev limita brez nadomestila stroškov in 
   v enakem znesku kot pri prejšnji banki,
• podarimo vam stroške odobritve 
   NLB Kredita za poplačilo kredita najetega v drugi banki,
• podarimo vam pristopnino za poslovanje prek 
   NLB Klika in NLB Mobe,
• podarimo vam letno članarino za uporabo 
   plačilne kartice NLB Karanta, 
• podarimo vam brezplačno najemnino 
   NLB Sefa za prvih 6 mesecev.
Ugodnosti veljajo ob prenosu rednega mesečnega priliva na 
nov osebni račun v NLB Banki Domžale d.d..

Ugodnosti 
za nove stranke

Naj vas praznični mir, veselje, 
predvsem pa zdravje 
spremljajo skozi vse leto…. 

vam želi Društvo krajanov 
Sp. in Zg. Tuštanj

Odvzem krvi prvič po 45. letih 
spet v Domžalah in ne v Ljubljani.
V OZ RK Domžale so se odločili, da nam odvzem krvi 
približajo, zato bo krvodajalska akcija za občane Mo-
ravč v torek 22.1.2008 od 7-14 ure v hali Komunalne-
ga centra Domžale Mestni trg1. Prevoz z avtobusom 
bo organiziran iz avtobusne postaje Moravče ob7.30. 
Ker nikoli ne vemo kdaj bomo kri potrebovali sami ali 
naši najbližji, prosimo, da se akcije udeležimo v čim 
večjem številu.

OO RK Moravče

23december 2007



Oglasi

Slamnikarska 1a, 1230 Domžale
pri stanovanjskem objektu KRIZANT (bivši Toko) 

oz. za kitajsko restavracijo v Domžalah

  Marko Lončar: 041/785-735, Barbara Lončar: 031/209-501, 

Milan Šinkovec: 031/303 - 033 in Janez Per GSM 041-988-961 

Tečaj CPP 14. 1. 2008  ob 18. uri
in 18.2.2008 ob 18. uri

Trgovine Franšizne trgovine Mercator

 
 
 
 

Kdor v torek nakupuje, se mu obrestuje! 
Vsak torek vam namre  nakup v vrednosti 50 EUR  ali ve  prinaša kupon, s katerim 

lahko v eni izmed Spininih odprtih prodajaln uveljavite 10 % popust na vrednost nakupa 
naslednjega torka, ko lahko kupon izkoristite. 

 
Sre en in lep Boži , ter zdravja in osebnega zadovoljstva v 
prihajajo em letu 2008! Vam želijo kolektiv podjetja Spina. 

 
Cene veljajo do 5.1.2008. 

VARNO VOŽNJO V LETU 2008

Vsem 
občanom 
želimo 
srečno 

2008 in se 
priporočamo!

Želimo vam vesele božične praznike ter srečno in zdravo novo leto!
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